
ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 2 

 

 
 От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 
29.11. 2011 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  33. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 33 

общински съветника. 
 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Любомир Цонев - зам. кмет 
на Община Разград, г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община 
Разград, кметове на населени места и кметски наместници, 

представители на общинска администрация, журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата. 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Уважаеми кметове на населени места и кметски наместници, 

Представители на общинска администрация, 
Уважаеми журналисти и граждани, 

Добре дошли на днешното заседание на Общински съвет – 

Разград. 

След направена проверка на кворума се установява, че са се 
регистрирали 33 от общо 33 общински съветници и като 

дисциплиниран Общински съвет сме в пълен състав, с което сме 
изпълнили нормата на чл.27, ал.2 от ЗМСМА за нужното 

представителство, което означава, че Общински съвет Разград може 
да заседава законно и да взема законни решения.  

Предвид изложеното откривам днешното заседание на 
Общински съвет Разград на 29.11. 2011 г. 

Съгласно разпоредбите на нашия Правилник трябва да 
излъчим секретар за днешното заседание. От групите общински 

съветници са постъпили предложения за секретари и след като 



 2

имахме събиране на 24.11. 2011 г. с ръководителите на групи 

общински съветници ,за днешното заседание предлагаме секретарят 
да бъде определен от най- голямата група общински съветници- на 
ГЕРБ и това е предложението за г-н Наско Анастасов. Ще ви обявя и 

останалите предложения на групите за секретари, които на 
ротационен принцип ще подпомагат ръководството на заседанията 
на Общинския съвет на всяка една от сесиите. Предложение от 
следващата по големина група ДПС е за Хами Хамиев. 

Предложението на БСП е за Мустафа Назъм и предложението на 
Синята коалиция е за Теодор Ролев. Те не подлежат на гласуване, 
само за уведомяване. Вече имаме пълен състав на ръководството на 
Общинския съвет. 

Преди да пристъпим към обсъждане и гласуване на дневния 
ред ще си позволя на днешната сесия, вярвам и с ваша подкрепа ,да 
изкажа благодарност и поздравления за едно хубаво спортно 

събитие, което се случи снощи. Впечатляващо е поведението, 

представянето на нашия футболен клуб, след като е впечатлило и 

дори явно индиферентни към футбола хора наистина си заслужава 
да получат нашата подкрепа, да пожелаем на нашите футболисти да 
се задържат на върха. Благодарим им за удоволствието, за добрите 
емоции ,които предоставиха на гражданите на нашата община и 

лично моето пожелание е все такива поводи за поздравления да 
имаме поне на всяка сесия да можем да се поздравяваме с някакъв 

национален успех, който сме постигнали от нашата община.  
Дневният ред ви е раздаден, състои се от две точки: 

1. Докладни записки 

2. Текущи. 

Предлагам да обсъдим дневния ред. Имате думата г-н 

Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Искам да включим в дневния ред приемане на Декларация от 
Общински съвет – Разград, във връзка с ескалиращото напрежение в 

страната и протестите на българските зърнопроизводители.  

Декларацията е размножена и е раздадена на всички общински 

съветници.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Уважаеми колеги, 
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Постъпи предложение за включване в Дневния ред на 
Декларация на Общински съвет – Разград. Предложението е на 
основание чл. 8, ал.1, във връзка с чл.76 и 85 от Правилника за 
организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация 
Мандат 2011 – 2015 г. и  чл.21, ал.2 от ЗМСМА.  

Има ли други предложения? 

Аз също правя едно предложение по дневния ред: На 
основание чл.85 от нашия Правилник предлагам да включим в 

дневния ред Докладна записка относно: Избор на представител на 
Общински съвет Разград за член на Областен съвет за развитие на 
област с административен център Разград.  

Тази докладна записка е в изпълнение  изискването на Закона 
за регионалното развитие и е по повод писмо на Областния 
управител. Свързана е със срокове, до 02.12.2011 г. трябва да 
излъчим нашият представител. Изчаках за да получа предложения 
от групите общински съветници, тъй като бяхме в процес на 
конституиране на съставите и ръководствата им. В днешния ден 

постъпиха две предложения затова по този способ правя 
предложение за включване на докладна записка в дневния ред. 

Има ли други предложения, други коментари, становища по 

дневния ред?  

Ако няма, ще подложа на гласуване първо предложението за 
Докладната записка тъй като тя е по реда на чл.85 знаете, че там има 
предвидена възможност за възражение поне на един общински 

съветник. Има ли възражение? Раздадена ви е докладната, 
запознахте се предполагам със съдържанието. Ако няма възражение 
подлагам на гласуване предложението за включване на тази трета 
Докладна записка в дневния ред. Който е съгласен, моля да гласува. 

 

С 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма 

се приема предложението за включване в дневния ред на тази 

трета докладна записка.  

 

По отношение на Декларацията тази процедура няма да се 
приложи.  

Подлагам на гласуване целия дневен ред. Който е съгласен с 
дневния ред от три Докладни записки, Декларация и Текущи, моля 
да гласува. 

 

С 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 2 се 
приема дневния ред на днешната сесия. 
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ДНЕВЕН  РЕД: 

 

1. Докладни записки. 

2. Приемане на Декларация от Общински съвет Разград. 

3. Текущи. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

           ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я   1 

 

 1. Докладна записка от Милена Иванова Цанева – Председател 

на Общински съвет Разград 

 Относно: Попълване на състава и избиране на 

председатели на постоянни комисии в състава на Общински 

съвет Разград. 

 

 Г-жа Милена Цанева – вносител, Председател на ОбС 

 Като вносител на тази докладна записка ще ми позволите 
първо да направя няколко технически корекции, като веднага 
бързам да благодаря и на госпожа Орешкова, която в момента в 

който получи докладната записка сигнализира за технически 

нередности, неточности. Ще ви помоля да направите корекции на 
втора страница, първа точка, подточка 1.6. – грешно е изписано 

наименованието на комисията – последната дума образование 
следва да се замени със здравеопазване. Същата поправка пак 

свързана с грешно наименование на постоянна комисия – на 
четвърта страница точка 2.6. – образование се заменя със 
здравеопазване.  
 Друга техническа поправка в т.1.7. – цифрата 7 се заменя с 9. 

Деветчленна е тази комисия, поименния състав е 9.  

 В точка 2.10 на пета страница – подточка 2.10.3. вместо 

Мирослав Тодоров Грънчаров да се запише Михаил Парашкевов 

Тодоров.  

 Едно допълнение в трета точка на пета страница „ Определя 
състав” предлагам да се добави и ръководство на Постоянно 

действаща комисия. След думата „състав”да се добави  и 

ръководство. 

 Преди да ви дам думата за обсъждане и за коментари на тази 

докладна записка искам да ви разясня механизма ,по който тя беше 
изготвена. Съгласно Закона и нашия Правилник предложенията за 
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състав и ръководство на постоянните комисии се прави от 
председателя на общинския съвет, след консултации с 
ръководствата на групите общински съветници. Такава среща беше 
направена на 24.11. 2011 г.. Изключително конструктивно протече 
срещата, направени бяха множество предложения, съобразих се с 
направените предложения. Това, което е изложено в настоящата 
докладна записка отразява позицията на по – голямата част, главно 

по отношение на ръководството на комисиите от общинските 
съветници ,представени от ръководството на групите съветници. По 

– конкретно това е предложението за ръководства на комисиите на 
три от четирите групи общински съветници, представени в нашия 
Общински  съвет.  

Процедурата е отворена и в днешното заседание могат да се 
правят  предложения за корекции за размествания, допълнителни 

предложения, които ще бъдат подложени на гласуване.  
Давам ви думата за въпроси, предложения, становища. 

Откривам дебат по първата докладна записка, относно: Попълване 
на състава и избиране на председатели на постоянни комисии в 

състава на Общински съвет Разград.  

Заповядайте господин Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаеми колеги, 

Аз правя процедурно предложение общинският съвет да 
работи по тази докладна записка в следния порядък: най – напред да 
обсъдим предложенията, които касаят точка едно и след като 

общинският съвет се произнесе с гласуване по точка първа за 
числеността, да преминем към обсъждане и гласуване на точка 
втора – персоналния състав тъй като предхождащия въпрос е 
именно по точка първа.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има предложение за начина, по който да се проведе 
гласуването по отделни точки. По отношение на точка втора 
персонално ли да се гласува или анблок, има ли предложение ? 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Като стигнем до точка втора тогава да имаме възможност да 
уредим процедурата.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожо Орешкова, заповядайте. 
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Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми общински съветници, 

Предвид участието ми като ръководител на групата общински 

съветници от ПП „ГЕРБ” бяха направени кандидатури за 
председатели на комисиите, които не са включени в докладната, 
затова предлагам всяка една от кандидатурите за председател за 
всяка една комисия да бъде отново обсъдена, мотивирана за да може 
колегите общински съветници да преценят най-добре чий са по -

добрите професионални качества, умения и съответстват съответно 

на дадената комисия. Това ми е предложението. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Предложението Ви е по точка втора всъщност от докладната.
  

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други предложения относно процедурата за приемане на 
докладната записка? Ако няма подлагам на гласуване 
предложението на господин Стоян Димитров за гласуване първо на 
точка първа от докладната записка за Определяне числеността на 
десетте постоянни комисии. Който е съгласен с това процедурно 

предложение, моля да гласува.  
 

С 33 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма 

се приема предложеното предложение първо да прогласуваме 
точка първа.  

 

 Подлагам на гласуване предложението на госпожа Орешкова 
по втора точка от докладната записка извън посочените 
предложения за председатели на комисии да бъдат обявени и 

предложенията, които са направени на срещата с председателите на 
групите общински съветници и да се открие дебат.  
 Подлагам на гласуване това предложение.  
 

 Със 17 гласа „ЗА”, „против” 1, „въздържали се” – 14 се 
приема и това предложение. 
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 Преминаваме към изпълнение на първото наше решение, 
относно точка първа. Имате думата. Имате ли предложения за 
корекции, промени по предложената в докладната записка 
численост на отделните комисии? Числеността е съобразена с 
тежестта на комисиите, с обема на работа, която ще вършат и главно 

с изискването на закона, всеки общински съветник да бъде участник 

в не – повече от 3 и всяка комисия да бъде с не по-малко от 5 човека.  
 Имате ли предложения?  

 Ако няма, подлагам на гласуване така посочените в точка 
първа предложения за численост на всяка една от комисиите. 
Понеже нямаше предложения ви предлагам да ги гласуваме анблок. 

Има ли възражения или искате комисия по комисия да гласуваме?  

 Подлагам на гласуване точка първа от докладната записка за 
числен състав на десетте постоянни комисии.  

Моля, гласувайте. 
 

 С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 3 се 
приема първа точка от докладната записка. 

 

 По втора точка от докладната записка: има предложени десет 
комисии с поименен състав и с предложение за ръководство. 

Предлагам да гласуваме комисиите поотделно по реда на тяхната 
последователност. Имате ли други предложения?  

 По първата комисия: ПК по бюджет, финанси и икономическа 
политика. Състава е от 11 члена. Има 11 предложения. Има и 

предложение за председател на комисията – Петко Стоянов 

Стоянов.  

 Току-що постъпи предложение от Синята коалиция направено 

от Иво Борисов Димитров : В т.2.1.7. Иво Борисов Димитров да се 
замени с Теодор Борисов Ролев. 

 Следващото предложение е от групата на ПП „ГЕРБ” 

направено от общински съветник Зоя Петрова Велкова, то е за 
председател и за председател се предлага Петър Стоянов Василев. 

 В изпълнение на приетото решение уведомявам, че на 
срещата, която се проведе с председателите на групите общински 

съветници беше направено предложение и за Радиана Димитрова.  
 Има ли други предложения по тази комисия? Няма.  
 Първо подлагам на гласуване предложението за промяна в 

т.2.1.7. Иво Борисов Димитров да бъде заменен с Теодор Борисов 

Ролев.  

 Който е съгласен с това предложение, моля да гласува. 
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 С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 4, се 
приема тази замяна и господин Теодор Ролев се приема като 

член на комисията. 

 

 Следващото предложение касае предложение за председател 

на комисията. Имаме направени 2 предложения – едно по 

докладната записка за Петко Стоянов Стоянов и едно направено в 

зала от общински съветник Зоя Велкова за Петър Стоянов Василев. 

 Имате думата, предполагам за да обосновете Вашето 

предложение. Заповядайте госпожо Велкова. 
 

 Г-жа Зоя Велкова – ПП „ГЕРБ”   

 За председател на ПК по бюджет, финанси и икономическа 
политика групата общински съветници от ПП „ГЕРБ” предлага 
господин Петър Василев. Моите уважения към образованието и 

качествата на господин Петко Стоянов, но смятам, че той няма 
необходимия опит да председателства такава тежка и отговорна 
комисия. Мотивите ми за подкрепа на направената кандидатура са 
следните: Общинският бюджет е инструмента на общината за 
постигане на годишните цели и провеждане на местната политика. 
Той показва от къде идват парите и за какви дейности ще се 
използват, т.е. какви услуги ще предостави общината на гражданите 
и на каква цена. Председател на тази комисия трябва да бъде 
общински съветник от листата на ПП „ГЕРБ” тъй като най-голямо 

доверие гражданите на Община Разград са гласували на тази 

политическа сила  - 40% от гласоподавателите са гласували за 
листата за общински съветници на ПП „ГЕРБ” на последните 
избори. Професионалния опит на господин Василев е базиран на 
високото му образование получено в Стопанска академия „Димитър 

Цанев” гр. Свищов и дългогодишния му кариерен път от 
счетоводител до заместник директор на Районната 
здравноосигурителна каса в гр. Разград. Бюджета на РЗОК гр. 

Разград е близък като сума до общинския бюджет. Дванадесет 
години господин Василев подготвя проект за бюджет на РЗОК гр. 

Разград, който е утвърждаван от НЗОК във вида в който е предлаган. 

Наред с подготовката на годишен бюджет се изготвя и проект за 
изменение на бюджета през текущата година. Финансовите умения 
на господин Василев се изграждат от 16 години, а през 12 се 
прилагат ежедневно. Затова считаме, че подготовката и внасянето на 
общинския бюджет за 2012 година ще се представи както на 
общинските съветници така и на гражданите в прозрачен и достъпен 
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вид, без да се залагат кухи обеми, без рискове да не бъдат 
финансирани определени важни за обществото дейности.  

 Господин Василев притежава умението и компетенциите като  

председател на комисията да организира дейността й, да бъдат 
поднасяни добри проекти по отношение на изпълнението, контрола, 
спазването на финансовата дисциплина и отчетност на общинския 
бюджет, както и уреждане на всичко това в наредба за условията и 

реда за управлението на бюджета. Смятам, че тези съображения са 
основание колегите общински съветници, преценявайки разумно 

качествата на кандидатите да излязат от рамката и да гласуват по 

съвест. Благодаря. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз Ви благодаря. Има ли други становища, изказвания. 
Заповядайте господин Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми общински съветници, 

Тъй като при обсъждането явно се открива една процедура на дебат 
за преценка на качествата на отделните кандидати, след като 

изслушахме мотивацията за една от кандидатурите аз съвсем 

накратко ще мотивирам защо най-добрата кандидатура за 
председател на комисията по бюджет, финанси и икономическа 
политика е именно на нашия колега общинския съветник Петко 

Стоянов Стоянов.  

 Моите уважения към кандидатурата, която беше представена, 
ние ценим опита и квалификацията на представения кандидат и 

считаме, че тези качества ще бъдат полезни в работата на комисията.  
Кандидатурата на Петко Стоянов Стоянов следва да бъде приета 
защото това, което беше казано за единия кандидат важи с пълна 
сила и за кандидатурата на Петко Стоянов, но има и няколко неща 
които са в плюс и следва да бъдат отчетени. Колегата Петко 

Стоянов работи тясно в сферата на публичните финанси и също има 
необходимия опит и квалификацията, познаващ добре материята на 
публичните финанси. Той работи в Националната агенция по 

приходите и мога да информирам общинските съветници, че даже 
той е проверяващия, контролиращия и е извършвал проверки на 
господин Петър Василев като служител в Здравната каса. И като 

добавим и това неговата младост, енергичност и именно тези 

качества, които гарантират успешната работа на комисията считам, 

че от двамата достойни кандидати редно е господин Стоянов да 
поеме ръководството на тази комисия. Затова апелирам към 
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общинските съветници да подкрепим кандидатурата на Петко 

Стоянов. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви господин Димитров. Има ли други дебати по 

състава и ръководството на първата комисия? Очевидно е много 

важна. Ако няма, подлагам първо на гласуване общия състав на 
комисията анблок тъй като тука нямаме повече предложения за 
състав на комисията. Който е съгласен ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика състояща се от 11 члена да бъде с поименен 

състав посочен в докладната записка, няма да изчитам всички 

имена, моля да гласува.  
 

 С 31 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 1 се 
приема поименния състав на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика. 

 

 Подлагам на гласуване предложенията за председател на тази 

комисия.  
 Първото предложение е за Петко Стоянов Стоянов. Който е 
съгласен с това предложение за председател на комисията, моля да 
гласува.  
 

 С 20 гласа „ЗА”, „против” - 11, „въздържали се” – 2, за 

председател на ПК по бюджет, финанси и икономическа 

политика е избран Петко Стоянов Стоянов. 

 

 Преминаваме към втората комисия: Постоянна комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация  и 

следприватизационен контрол. По тази комисия, която се състои от 
11 члена има направено предложение за поименен състав от 11 

члена. Има ли други предложения по отношение поименния състав 

на комисията? Заповядайте. 
 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 Аз имам един конкретен въпрос може би трябваше преди 

гласуването на първата комисия, но няма значение, то е лично към 

вас като вносител. 

 Госпожо председател, искам да дадете отговор какъв принцип 

използвахте при подредбата на имената на членовете в съответните 
комисии? На какъв принцип, дали по азбучен ред ги подредихте, 
дали по политически сили? Защо започнахте с тази и завършвате с 
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друга политическа сила? Все пак сигурно сте разсъждавали върху 

това.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Подредбата на общинските съветници в отделните комисии е 
направена на един единствен принцип – по реда на тяхното 

предлагане на срещата, която се проведе на 24.11.2011 г. Записвала 
съм ги дословно така както са направени като предложения. 
Никакви други принципи не са прилагани, нито по азбучен ред, нито 

по политическа ориентация и принадлежност, единствено по реда на 
тяхното предлагане ,тъй като се правиха след това корекции, но 

общо взето това, което е изложено в състава на комисиите отразява 
поредността на представянето им.  

 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 Реплика. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На отговор на въпрос не може да има реплика. Аз не съм 

направила изказване за да има реплика.  
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Добре. Може би да уточня въпроса за гражданите на 
общината, че всички комисии започват с представителите на групата 
на ПП „БСП”, продължава с представителите на групата на ПП 

„ДПС” през групата на Синята коалиция и завършват. Там където са 
повече бройките нали се сещате, че ще се гласува последно кой да 
отпадне.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Отново отговарям на Вашия въпрос и вече Ви предлагам да се 
придържаме към Правилника – единственият признак за 
подреждането е начина и реда на тяхното представяне на срещата. 
Продължаваме нататък към втората комисия. Понеже ме 
прекъснахте, което повече няма да позволя ,защото все пак 

Правилника трябва да се спазва от всички, отново повтарям, че в 

тази комисия сме приели да има 11 човека, 11 предложения има и ви 

питам: Има ли предложения за поименна подмяна, смяна или 

някакви други корекции в състава на комисията? Ако няма, 
подлагам на гласуване анблок тази комисия с поименния й състав. 

Който е съгласен, моля да гласува. 
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 С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 3 се 
приема поименния състав на Постоянна комисия по управление 
на общинската собственост, приватизация  и 

следприватизационен контрол. 

 Преминаваме към избор на председател на комисията. По 

докладната записка има предложение за председател – Нюсрет 
Исмет Мустафа – Салим. 

 Има направено и в зала предложение от общински съветник 

Мирослав Тодоров Грънчаров от групата на ПП „ГЕРБ” по т.2.2. – 

председател на комисията се предлага господин Цветан Йосифов 

Иванов. Има ли други предложения? Заповядайте господин 

Грънчаров. 

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Бих желал  да се мотивирам. Искам да кажа, че образованието 

и юридическия  опит са значими приоритети за председателстване 
на съответната комисия. Цветан Йосифов притежава едно ценно 

качество, той в момента отговаря за управлението на собствеността 
в Областна дирекция „Земеделие”. И вече мисля, че е натрупал този 

така ценен и бих казал дори специализиран опит. Съчетано с 
неговата енергия, младост и жар да бъде в услуга на обществото 

смятам, че ще можем да надскочим идеологическите си различия и 

да вземем правилното решение в интерес на гражданите. Благодаря 
Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря. Има ли други становища. Заповядай господин 

Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги, 

За да могат общинските съветници да формират при най – пълна 
информация своето решение за гласуване редно е те да знаят, че 
предложената кандидатура на колегата Нюсрет Исмет Мустафа – 

Салим се основава на солидни аргументи. На първо место тя е 
юрист с дългогодишен стаж. Ползва се с голям авторитет и 

уважение в гилдията, в която работи. Един от адвокатите, които са с 
голям опит и знания в областта на управлението на собствеността. И 

това е един от профилите, в който десетки години тя вече се 
занимава. На второ место колегата Нюсрет Исмет Мустафа – Салим 

има и опит като общински съветник и това е твърде важно за да 
може тази комисия по управление на общинската собственост, която 
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ще бъде ангажирана с много голям брой докладни записки да бъде 
ръководена умело и с председател, който ще има възможност да се 
справя с всякакви проблеми и предизвикателства, като с уважение се 
отнасям към казаното за колегата Цветан Йосифов. Това е вярно. В 

случая считам, че опита и възможностите на колегата Мустафа да 
ръководи успешно тази комисия следва да бъдат предпочетени.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други становища и коментари? Заповядайте. 
 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

Уточняващ въпрос към господин Стоян Димитров. Само да 
изясним  ПП „БСП” и групата на ПП „ДПС” ли предлага Нюсрет 
Мустафа - Салим?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Аз ще Ви отговора на този въпрос, защото господин Димитров 

не е вносител. Той е един от участниците в заседанието. С риск да 
Ви отекча и да се повторя ще обясня още веднъж, че на 24.11. 2011 

г. в изпълнение на изискванията на нашия Правилник поканих 

председателите на групите общински съветници и след много 

обстоен дебат бяха направени предложения за поименен състав на 
комисиите и за ръководство на комисиите. Това предложение, което 

е отразено в докладната записка е становището и позицията на 3 от 
четирите групи общински съветници, като аз също се 
присъединявам тъй като лично познавам и съм работила с госпожа 
Нюсрет Салим и като адвокат и като общински съветник и съм 

абсолютно убедена, че подкрепата която аз и останалите колеги и 

засвидетелствахме на тази среща ще бъде оправдана. А кой точно 

направи физическото предложение наистина не си спомням. Това 
беше становище на трите групи.  

Има ли други въпроси, други коментари? Ако няма, подлагам 

на гласуване предложението за избор на председател на Постоянна 
комисия по управление на общинската собственост, приватизация  и 

следприватизационен контрол така както е по докладна записка 
госпожа Нюсрет Исмет Мустафа – Салим. Моля, гласувайте за това 
предложение.  

 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – 10, „въздържали се” – 2 за 

председател на Постоянна комисия по управление на 

общинската собственост, приватизация  и следприватизационен 

контрол е избрана госпожа Нюсрет Исмет Мустафа – Салим. 
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Третата комисия - ПК по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. Тука 
поименния състав е от 10 човека, а гласувания числен състав е 9. 

Очевидно е, че не може да се гласува анблок и ви предлагам 

поименният състав на комисията да бъде избран с индивидуално 

гласуване на всеки един от предложените членове.  
Има ли други предложения за начина на гласуване? Не 

виждам. Подлагам на гласуване предложението в състава на тази 

комисия да бъде включен господин Стоян Димитров Ненчев. Който 

е съгласен, моля да гласува.  
 

С 32 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

господин Стоян Димитров е включен в състава на комисията. 

 

Второто предложение е за господин Владимир Иванов Заимов. 

Моля, гласувайте за това предложение. 
 

С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 6, 

господин Владимир Иванов Заимов е включен в състава на 

комисията. 

 

За госпожа Нюсрет Исмет Мустафа – Салим, моля гласувайте. 
 

С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 4, 

третият член на комисията е госпожа Нюсрет Исмет Мустафа – 

Салим. 

 

 Четвъртото предложение е за Али Бахриев Кязимов, моля 
гласувайте. 
 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” - 9, „въздържали се” – 4, 

четвъртия член на комисията е Али Бахриев Кязимов. 

 

 За Гюлсевер Елиманова Мустафа – подлагам на гласуване тази 

кандидатура. Моля, гласувайте. 
 

 С 19 гласа „ЗА”, „против”-  9, „въздържали се” – 5, петият 

член на комисията е Гюлсевер Елиманова Мустафа.  
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 За Иво Борисов Димитров – моля гласувайте за това 
предложение. 
 

 С 25 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 4, се 
приема кандидатурата за членство в тази комисия на Иво 

Борисов Димитров.  

 

 Подлагам на гласуване предложението за Цветан Йосифов 

Иванов. Моля, гласувайте.  
 

 С 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

се приема предложението за господин Цветан Йосифов Иванов. 

 

 За осма позиция предложението е за Милена Дачева 
Орешкова. Моля, гласувайте и за тази кандидатура. 
 

 С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 2, 

госпожа Милена Орешкова е член на комисията по законност.  

 

 Деветата кандидатура е Петър Стоянов Василев. Подлагам на 
гласуване предложението за господин Василев.  

 

 С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” - 3 се 
приема Петър Стоянов Василев да бъде деветия член на 

комисията. 

 

 При тази ситуация съставът на комисията по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации е попълнен. Ще ви прочета поименния състав на 
комисията:  

Стоян Димитров Ненчев  

 Владимир Иванов Заимов 

 Нюсрет Исмет Мустафа – Салим 

 Али Бахриев Кязимов 

 Гюлсевер Елиманова Мустафа 
 Иво Борисов Димитров 

 Цветан Йосифов Иванов 

 Милена Дачева Орешкова 
 Петър Стоянов Василев 
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 Предлагам на обсъждане предложения за председател на 
комисията. Като вносител съм направила предложение за 
председател на тази комисия да бъде избран господин Стоян 

Димитров Ненчев. Има ли други предложения за председател на 
комисията? Няма други предложения.  
 Мисля, че не е необходимо и като вносител да се обосновавам, 

то си пролича и от пълната подкрепа, която беше направена за 
кандидатурата на Стоян Димитров. Дългогодишен общински 

съветник, изключително уважаван юрист. 
 Подлагам на гласуване предложението – председател на ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации да бъде господин Стоян Димитров 

Ненчев. Моля, гласувайте.  
 

 С 32 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

е избран за председател на тази толкова важна комисия 

господин Стоян Димитров Ненчев. 

 

 Пристъпваме към четвъртата комисия - ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на общината, тя е в състав от  11 

члена, има 11 предложения.  
Има ли други предложения?  

Ако няма, подлагам на гласуване анблок състава на 
комисията, така както е по докладната записка. Моля, гласувайте за 
състав на комисията.  

 

С 33 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

състава на комисията се приема. 

 

 За председател на комисията има предложение за Иво Борисов 

Димитров.  

 Други предложения за председател при мен не са постъпили. 

Подлагам на гласуване  предложението господин Иво Димитров да 
стане председател на тази комисия. Моля, гласувайте.  
 

 С 20 гласа „ЗА”, „против” – 10, „въздържали се” – 2, за 

председател на ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на общината е избран господин Иво Борисов 

Димитров. 
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 Пета комисия: ПК по  околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство, тя е с 9 членен състав. Има предложения по 

докладната записка за 9 общински съветници.  

 Други предложения имате ли по поименния състав?  

 Ако няма, подлагам на гласуване анблок поименния състав на 
комисията. Моля, гласувайте. 
 

 С 33 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

състава на комисията по  околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство се счита за избран.  

 

 По отношение на ръководството на тази комисия: по докладна 
записка има предложение за председател на комисията да бъде 
избран Хами Ибрахимов Хамиев. Постъпило е предложение за 
председател на постоянната комисия по  околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство да бъде избран господин Михаил 

Парашкевов Тодоров. Предложението е направено от господин 

Петър Стоянов Василев от групата на ПП „ГЕРБ”. 

 Други предложения за председател на комисията няма 
направени. Да, заповядайте. 
 

 Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

 Първо искам да се мотивирам защо предлагам Михаил 

Тодоров. Той е млад, перспективен и професионално ориентиран 

човек. Трупал е опит, в това число и в Съединените щати като е 
специализирал Управление на туризма. Завършил е Военно морско 

училище – Управление на морския транспорт, след което 

магистратура в Стопанска академия „ Димитър Ценов « гр. Свищов. 

Предвид професионалните му и лични качества смятам, че той най – 

добре, ще отговори адекватно на очакванията в тази комисия. Моля 
да бъде подкрепен от всички вас.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Има ли други предложения. Госпожа Салим. Становище 
предполагам ще изразите. 
 

 Г-жа Нюсрет Исмет Мустафа – Салим – ПП «ДПС» 

 Искам да защитя кандидатурата за предложения за 
председател в докладната записка – Хами Хамиев.  

 Ние считаме, че това е по-добрата кандидатура за 
председателския пост. Основанията ни за това са: Хами Хамиев е 
втори мандат пореден общински съветник. В предходния мандат 
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Хами Хамиев беше член на тази комисия и едновременно неин 

председател. През тези четири години докато той беше председател 

на тази комисия, същата за която сега го предлагаме отново, нямаше 
каквито и да било забележки към неговата работа като 

председателстващ тази постоянна комисия. Хами Хамиев е 
завършил висшето си образование в България и е агроном по 

професия. Това е допълнителен наш мотив да го предложим за 
председател именно на тази комисия. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря госпожо Салим. Имате ли други становища, 
позиции около председателските кандидатури? 

 Ако не, подлагам на гласуване първото предложение за 
председател на постоянната комисия по  околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство да бъде избран Хами  Ибрахимов 

Хамиев. Моля, гласувайте за това предложение. 
 

 С 20 гласа „ЗА”, „против” – 12, „въздържали се” – 1, за 

председател на комисията е избран общински съветник Хами 

Ибрахимов  Хамиев. 

  

  Шестата от десетте постоянни комисии е ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване. Гласувания от 
Общинския съвет числен състав  е  11 члена. Персоналните 
предложения също са 11. Има направено предложение за замяна в 

т.2.6.7. вместо Теодор Борисов Ролев да бъде включен общински 

съветник Иво Борисов Димитров. Пак си остават 11 човека, но с 
една замяна. Други промени, предложения? 

 Ако няма, подлагам първо на гласуване предложената замяна 
в т.2.6.7. вместо Теодор Борисов Ролев да бъде избран общински 

съветник Иво Борисов Димитров. Който е съгласен с това 
предложение, моля да гласува. 
 

С 28 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 4, 

предложението за замяна се приема. 

 

 Подлагам на гласуване анблок състава на комисията с 
приетата вече замяна в т.2.6.7. Който е съгласен с поименния състав 

на шестата постоянна комисия, моля да гласува. 
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 С 33 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

поименния състав на ПК по социална политика, трудова заетост 

и здравеопазване се приема. 

 

 Подлагам на гласуване предложенията за председател на 
комисията. Първото предложение е за Левент Али Апти. Първо се 
извинявам на всички присъстващи лекари, че не ги титуловам, така 
са написани без Доктор, но повечето, които тука са предложени в 

състава на комисията са лекари. Първото предложение е за 
общински съветник Левент Али Апти за председател на комисията и 

второто предложение е направено в зала от госпожа Милена Дачева 
Орешкова, предложението е за Д-р Зоя Велкова. Това беше нейното 

предложение и на срещата на 24.11. 2011 г. Имате думата за 
становища, за обосновки на кандидатурите. Заповядайте госпожо 

Орешкова, искахте думата. 
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Искам да се мотивирам, защо предлагаме Д-р Зоя Велкова. 
Първо, най-важното може би е, че тази комисия има особена 
значимост за цялата общественост и защото тук се включват 
социалната и здравна политика на общината. Затова смятаме, че 
председателя на комисията трябва да бъде кандидат, който да бъде 
компетентен в тази област. Мислим, че такъв е нашият кандидат Д-р 

Велкова по няколко основни причини. Освен професионалните си 

квалификации, които мисля, че са познати на всички тя е с две 
медицински специалности, завършила е здравен мениджмънт, което 

естествено не са и единствените преимущества. Тя притежава лични 

компетенции, свързани с управлението и ръководството и лично 

според мен това е необходимо за да бъде организирана работата на 
една комисия и тя да работи както тя така и Общинския съвет с 
възможни най-добри решения за цялата община и най-вече 
подчертавам за гражданите. Благодаря. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря. Заповядайте госпожо Салим. 

 

 Г-жа Нюсрет Исмет Мустафа – Салим – ПП „ДПС” 

 Споделяме виждането, че това е една от най-значимите 
комисии, които днес гласуваме и, че ще се занимава действително 

със значими проблеми на общината. Споделяме виждането, че 
председател на тази комисия е добре да бъде общински съветник с 
медицинско образование. Левент Апти е също лекар, с висше 
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медицинско образование. В медицинските среди е доста добре 
познат макар, че за повечето от нас не - толкова отблизо. Той е 
лекар, който работи в Многопрофилната болница на Разград в 

ОАРИЛ. Ако не съм го улучила като точно наименование, 
предварително се извинявам на всички общински съветници. Лекар, 

който отдавна работи в това отделение и е безспорен авторитет сред 

медицинските среди. Ние считаме, че това е по – добрата 
кандидатура за председателския пост.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Аз ще добавя само още нещо: на срещата, която 

беше с председателите се изказаха и лични впечатления на колегите, 
които са имали възможност да се убедят в експедитивността и 

професионализма на предложената кандидатура Д-р Апти. Има ли 

други становища? Заповядайте. 
 

 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

 Въпрос към Д-р Апти. Колко години трудов стаж и какви 

специалности има?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще отговорите ли господин Апти? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

8 години трудов стаж и в момента специализирам 

„Анестезиология и интензивно лечение”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Имате ли други становища, обосновки?  

Ако не, подлагам на гласуване първата кандидатура – за председател 

на ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване да 
бъде избран Д-р Левент Али Апти. Който е съгласен с това 
предложение, моля да гласува. 
 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – 13, „въздържали се” – няма за 

председател на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване е избран Д-р Левент Али Апти. 

 

 Седмата комисия е ПК по образование и наука. Гласувания 
числен състав на тази комисия е 9 члена. Предложенията за 
поименен състав също са 9. Има ли други предложения? Ако няма, 
подлагам на гласуване анблок състава на ПК по образование и 
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наука. Който е съгласен с така предложения поименен състав, моля 
да гласува.  
 

 С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма 

се приема поименния състав на ПК по образование и наука. 

 

 Предложението по докладната записка за председател на 
комисията е за госпожа Добринка Иванова Монева. Има ли други 

предложения? Заповядайте госпожо Радославова. 
 

 Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

 Искаме да кажем всички общински съветници от нашата 
група, че изключително уважаваме госпожа Добринка Монева и 

знаем, че тя има много богат  опит, но си мислим, че в нашата група 
имаме специалист, който изключително превъзхожда и в 

практическо и в теоретично отношение тази кандидатура. Така, че 
от името на групата на ГЕРБ ние предлагаме Милена Орешкова за 
председател на тази комисия поради това, че тя има изключително 

добра подготовка и теоретична и практическа. Милена Орешкова 
има четири висши образования и много клас квалификации. 

Последното й висше образование е свързано точно с организация и 

управление на образованието. Мисля си, че това е изключително 

важно за да застанеш начело на една толкова важна за гражданите 
на Разград комисия, а именно защото тя  определя инвестицията в 

бъдещето на нашия град, а както знаем това, което най – много ни 

липсва в община Разград са младите хора. Така, че смятаме, че 
нашето предложение е изключително добро и се надявам, че добре 
го мотивирам с това, че освен теоретичните и многото дипломи, 

които има, има много награди и грамоти от Министерство на 
образованието, младежта и науката. Освен това тя е работила 
практически  като заместник директор на химията, както и сега, в 

настоящия момент като директор на ОУ „Тургенев”. Така, че има 
изключително съчетание на теория и на практика в нейно лице и 

моля всички колеги общински съветници да подкрепят това наше 
предложение като наистина по – добро. Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря. Само ще добавя, че на срещата с 
ръководителите на групи това беше направено като предложение. 
Има ли други предложения? Госпожо Дякова, заповядайте. 
 

 Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 
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 По-скоро подкрепа на предложението, което е направено във 

Вашата докладна госпожо Цанева.  
 Уважаема госпожо Цанева, 
 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Искам да направя допълнение към това, което е мотивирало 

колегите да предложат Добринка Монева за председател на тази 

комисия. Човек с изключително богат опит и теоретичен и 

практичен и в системата на преподавателската дейност. Човек, 

който ръководи тази комисия в предния мандат. Уважавам 

изключително много качествата на госпожа Орешкова, имах 

възможност с нея да поработя няколко месеца. Това, което ме 
мотивира да подкрепя кандидатурата на госпожа Монева е, че това е 
кандидатура, която е по – обединяваща тъй като госпожа Орешкова 
като директор на училище „Тургенев” винаги ще изпада в ситуация, 
в която така или иначе да сравнява това, което се приема с 
потребностите и желанията, които има конкретното учебно 

заведение. В интерес на всички нас е председателя на тази комисия 
да бъде неутрален, за да може възможно по – точно, по – ясно да 
бъдат определяни целите и поставяни пред общинските съветници и 

да се подкрепят така с необходимата обосновка решенията, които 

ще бъдат в интерес на всички учебни заведения и на всички деца в 

общината.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на госпожа Дякова. Преди да продължим ще 
помоля да спазваме Правилника, да не разговаряме по мобилни 

телефони по време на заседание. Има ли други становища, 
предложения, мотивации? Ако не, подлагам на гласуване 
предложението за председател на ПК по образование и наука. 
Първото предложение както е по докладната записка за госпожа 
Добринка Иванова Монева. Моля, гласувайте за това предложение.  
 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – 9, „въздържали се” – 5 за 

председател на ПК по образование и наука е избрана госпожа 

Добринка Монева.  

 

 Следващата осма Постоянна комисия е по култура, културно – 

историческо наследство и духовни ценности. Гласувания числен 

състав на тази комисия е 7 члена. Поименните предложения са също 

7. Има ли други предложения? Заповядайте господин Василев. 

 

 Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 
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 Искаме да направим една промяна в състава на комисията в 

т.2.8.7. общински съветник Стоянка Петрова Донева – Якимова да 
бъде изключена от тази комисия, а на нейно място да бъде включен 

Мартин Янков Янков.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Съобразено ли е с представителството в останалите комисии? 

Само на това обръщам внимание. 
 

 Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

 Да. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре. Има ли други предложения, относно поименния 
състав?  Ако няма подлагам първо на гласуване предложението на 
господин Петър Василев за замяна на Стоянка Петрова Донева – 

Якимова с общински съветник Мартин Янков Янков. Който е 
съгласен с това предложение, моля да гласува.  
 

 С 32 гласа „ЗА”, „против” няма, „въздържали се” – 1 се 
приема предложената промяна.  

 

 Подлагам на гласуване анблок състава на ПК по култура, 
културно – историческо наследство и духовни ценности, с 
прогласуваното вече изменение. Който е съгласен с този състав, 

моля да гласува.  
 

 С 33 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

се приема поименния състав на ПК по култура, културно – 

историческо наследство и духовни ценности. 

 

 По докладна записка за председател на комисията е 
предложен господин Румян Райчев Занев. Други предложения има 
ли? Заповядайте. 
 

 Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

 Искам само да помоля, тъй като всички други председатели 

бяха обосновани като предложения да чуем обосновката и за 
господин Занев, ако е възможно.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Разбира се. Има ли други предложения? Ако не, като вносител 

ли да правя обосновката, защото е много лесно да се направи тази 

обосновка за председател, но госпожо Дякова като специалист в 

тази област, заповядайте. 
 

 Г-жа Кина Дакова – ПП „БСП” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Наистина едва ли някой от нас присъстващи ще се затрудни да 
даде обосновка за това предложение, което е направено в 

докладната записка. Румян Занев е един от най- авторитетните 
представители на културната гилдия в Разградска община, смея да 
кажа в областта и в страната. Опита, който той има е много широко 

– обхватен и от практиката, която аз имам като работеща в 

администрацията и преките ми контакти с него, смея да ви кажа, че 
той е един от инициаторите на повече от половината мероприятия и 

културни изяви, които се организират и реализират на територията 
на общината. Не само инициатор но и реализатор на голяма част от 
тях. Опита  който има, контактите които той има, авторитета, който 

има, смея да кажа, че ще бъде изключително полезен в 

ръководството на тази комисия за да може да обединява интересите 
на представителите на културната общност, на потребностите на 
културните институции тъй като познава изключително добре, в 

подробности работата на всеки един от институциите и 

организациите на територията на нашата община.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря госпожо Дякова. Заповядайте госпожо Радославова.  
 

 Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

 Искам в подкрепа на това, което чухме от госпожа Дякова 
само да кажа, че ние наистина се прекланяме пред това, което е 
господин Занев като творец и като ръководител на най – важния 
може би културен институт в Разград, а именно Капанския 
ансамбъл. Искам да кажа от името на групата на „ГЕРБ”, че 
абсолютно всички общински съветници го подкрепяме в тази 

кандидатура за председател на постоянната комисия по култура. 
Имам само една молба: нека наистина решенията, които ще се 
вземат в тази комисия да не бъдат най – добри за Капанския 
ансамбъл, а да бъдат най – добри за културата на Разград. Много Ви 

благодаря. 
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 Г-жа Милена  Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря. Начина по който се усмихна беше 
потвърждение на вашето искане. Има ли други становища, 
коментари? Ако не, подлагам на гласуване, въпреки направената 
декларация, длъжни сме да прогласуваме предложението за 
председател на ПК по култура, културно – историческо наследство и 

духовни ценности  да бъде избран господин Румян Райчев Занев. 

Моля, гласувайте за тази кандидатура. 
 

 С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали  се” – 1 за 

председател на ПК по култура, културно – историческо 

наследство и духовни ценности е избран Румян Райчев Занев. 

 

 Деветата постоянна комисия за младежта, спорта и туризма, 
съгласно гласуването по точка първа е от 7 члена, предложенията за 
нея са 8. Тук отново трябва да гласуваме поименно. Има ли други 

предложения за състав на комисията? Заповядайте господин 

Василев. 

 

 Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

 Имам предложение: Мартин Янков Янков по т.2.9.7. да бъде 
изместен в т.2.9.8., а Мирослав Тодоров Грънчаров да бъде изместен 

в т.2.9.7. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да си разменят местата. 
 

 Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

 Да. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре. Това също е вид предложение за размяна в състава, 
затова ще го подложа на гласуване. Има ли други предложения? 

Заповядайте госпожо Орешкова. 
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Предлагам да ги гласуваме по азбучен ред. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други предложения има ли? Ако няма, обявявам дебата за 
приключил. Подлагам на гласуване първото предложение на 
господин Василев – Мартин Янков Янков да отиде на осма позиция, 
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а Мирослав Тодоров Грънчаров на седма. Който е съгласен с това 
предложение, моля да гласува. 

 

С 29 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 2се 
разменят позициите, Мирослав Тодоров Грънчаров е на позиция 

2.9.7, а Мартин Янков Янков е на позиция 2.9.8. 

Ще подложа на гласуване и другото предложение за гласуване 
по азбучен ред, подреждане по азбучен ред направено от госпожа 
Орешкова. Който е съгласен с това предложение, моля да гласува. 

 

С 16 гласа „ЗА”, „против” – 6, „въздържали се” – 11, това 

предложение не се приема.  

 

 Подлагам на гласуване състава на Постоянната комисия за 
младежта, спорта и туризма, с направената размяна в поредността на 
имената: 
 Първото гласуване е за Музаффер Мустан Хамид. Който е 
съгласен господин Мустан да бъде член на комисията, моля да 
гласува. 
 

 С 30 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – няма, 

господин Мустан е член на комисията за младежта, спорта и 

туризма. 

 

 Второто предложение е за Хами Ибрахимов Хамиев. Който е 
съгласен, моля да гласува. 
 

 С 27 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 3, 

господин Хами Хамиев е член на комисията.  

 

 Петко Стоянов Стоянов, моля гласувайте за това предложение. 
 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – 10, „въздържали се” – 2, 

предложението за Петко Стоянов се приема. 

 

 Четвъртата кандидатура – Мустафа Назъм Мустафа. Моля, 
гласувайте и за това предложение. 
 

 С 21 гласа „ЗА”, „против” – 7, „въздържали се” – 4, 

господин Мустафа Мустафа е членна комисията. 
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 Господин Теодор Борисов Ролев, моля гласувайте за това 
предложение. 
 

 С 30 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали се” – 2, 

господин Ролев е член на комисията за младежта, спорта и 

туризма.  

 

 Димитър Цонев Стефанов, моля гласувайте за тази 

кандидатура.   
   

 С 31 гласа „ЗА, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

господин Димитър Цонев Стефанов е избран за член на 

комисията. 

 

 Мирослав Тодоров Грънчаров, като замяна с господин Мартин 

Янков Янков, моля гласувайте за Мирослав Грънчаров. 

 

 С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 3, 

господин Мирослав Тодоров Грънчаров е включен в състава на 

комисията.  

 

 С това гласуване се оформи пълния 7 - членен състав на 
комисията. 
 

 Пристъпваме към избор за председател на комисията.  
 По докладна записка предложението е за господин Музаффер 

Мустан Хамид. Има ли други предложения за председател на 
комисията? Не виждам. Едва ли е необходимо обосновка за това 
предложение. Но все пак, ако някой иска да изтъкне какви са 
основанията. Заповядайте госпожо Салим. 

 

 Г-жа Нюсрет Исмет Мустафа – Салим – ПП „ДПС” 

 Ние не сме изненадани, че няма друго предложение защото 

господин Мустан е не само втори мандат общински съветник от 
Движението за права и свободи, но в предходния Общински съвет 
той отново оглавяваше тази комисия и ние считаме, че той се 
представи повече от блестящо на този ръководен пост. Затова 
предлагаме общинските съветници да гласуваме за тази 

кандидатура. Тя е най – добрата.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Има ли други коментари? Не виждам желаещи.  
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 Подлагам на гласуване кандидатурата на господин Музаффер 

Мустан Хамид за председател на ПК за младежта, спорта и туризма. 
Моля, гласувайте. 
 

 С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 5, 

господин Музаффер Мустан Хамид е избран за председател на 

ПК за младежта, спорта и туризма. 

 

 Пристъпваме към последната десета Постоянна комисия по 

европейска интеграция и международно сътрудничество. Тука 
гласуваната численост е от 9 човека. Поименни предложения бяха 
направени за 7, с една корекция, която ви съобщих в началото като 

вносител на докладната записка вместо Мирослав Тодоров 

Грънчаров – Михаил Парашкевов Тодоров. Има ли други 

предложения за поименен състав, за промяна. Заповядайте господин 

Василев. 

 

 Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

 Предлагам Стоянка Петрова Донева – Якимова да бъде 
включена в т.2.10.8. Има ли други предложения?  

 Само колеги ще ви помоля, нали сте си направили сметката 
някой да не влезе в четвърта комисия, като правите предложения. 
Ще ви зачета сега, как изглежда състава с направените 
предложения: 

2.10.1. Теодор Борисов Ролев  

 2.10.2. Емине Муртаза Ахмед 

 2.10.3. Михаил Парашкевов Тодоров 

 2.10.4. Радиана Ангелова Димитрова 
 2.10.5. Драгомир Атанасов Николов 

 2.10.6. Мартин Янков Янков 

 2.10.7. Зоя Петрова Велкова 
 2.10.8. Стоянка Петрова Донева – Якимова 
Има ли други предложения? Да, заповядай. 

 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 Аз предлагам за член на комисията общински съветник 

Никола Джипов Николов. Забелязах, че той е само член на 
комисията по управление на общинската собственост, приватизация 
и следприватизационен контрол. Така, че спокойно може да бъде 
член на комисията по европейска интеграция. Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 И аз благодаря.  
 

 Г-н Никола Николов - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 И аз благодаря, но без да ме е питал някой, няма как / 

продължението не се чува/ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, ще Ви дам думата, само да приключим с предложението.  

Има направено предложение за още един член на комисията – 

Никола Джипов Николов. Искате ли думата господин Николов. 

Заповядайте.  
 

 Г-н Никола Николов - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Когато се предлага някой, коректно е да бъде попитан. Така, че 
съвсем ясно е, че не съм съгласен. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Николов си прави отвод от състава на комисията. 
 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 И аз си оттеглям предложението. 

  

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви за предложението, благодаря и за позицията на 
господин Николов. Няма изискване за максимално участие на 
общинските съветници така, че въпроса е на лична преценка и на 
избор. Останахме с 8 предложения. Има ли други предложения? Ако 

няма, трябва да решим тогава дали ще прогласуваме по точка едно 

предложението за числен състав на тази комисия. Бяхме гласували 

да бъдат 9, имаме 8 предложения. Имате ли притеснения, че ще бъде 
четно числото? Тогава ще се върнем на точка първа от докладната 
записка. Господин Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаеми колеги, 

Аз считам, че не съществува никакъв проблем ако в първата 
част на решението ние сме определили членския състав на 
комисията по европейска интеграция да бъде от 9 члена, а сега на 
тази сесия да гласуваме персоналния състав от 8 члена. Няма 
никаква пречка на следващата сесия Общинския съвет наново да се 
върне на този въпрос и ако има необходимост да попълни състава до 

определения брой в точка първа. Ние сме определили само, че тази 
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комисия ще бъде от 9 члена, но днес на това заседание се предлагат 
8. Считам, че не е необходимо да се връщаме за прегласуване на 
точка първа.  
  

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Има предложение поименния 
състав да не съответства на числения с възможност за попълване по 

– нататък. Има ли различно от това предложение? В такъв случай 

подлагам на гласуване анблок поименния състав от предложени 8 

общински съветници за състав на ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество. Ще си позволя да изчета този 

състав, тъй като имаше корекции и промени: 

2.10.1. Теодор Борисов Ролев  

 2.10.2. Емине Муртаза Ахмед 

 2.10.3. Михаил Парашкевов Тодоров 

 2.10.4. Радиана Ангелова Димитрова 
 2.10.5. Драгомир Атанасов Николов 

 2.10.6. Мартин Янков Янков 

 2.10.7. Зоя Петрова Велкова 
 2.10.8. Стоянка Петрова Донева – Якимова 
 Има ли възражение към този състав? Ако не, моля гласувайте. 
 

 С 28 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 4, осем 

членния състав на ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество се приема.  

 

 За избор на председател на тази комисия има направено 

предложение за Теодор Борисов Ролев по докладна записка и 

предложение в зала направено от общински съветник Михаил 

Парашкевов Тодоров, председател на тази комисия да бъде госпожа 
Радиана Димитрова. Има ли други предложения, освен тези две. Ако 

няма, прекратявам процедурата по предложения и дебати и ще ви 

дам думата за обосновка на направените предложения. Заповядайте. 
 

 Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

 За председател на ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество ние групата на „ГЕРБ” предлагаме 
госпожа Радиана Димитрова. Провокиран бях от Вашето решение 
като Председател на Общинския съвет, а именно: „Водещи критерии 

за определяне състава и ръководството на комисиите са 
професионална принадлежност, опит, лични предпочитания, 
преобладаваща подкрепа за всяка една кандидатура”. Издигането на 
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тази кандидатура е мотивирано както от личните й професионални 

компетенции така и от реалния опит на госпожа Димитрова, а 
именно работата й като председател на тази комисия в предходния 
мандат на Общинския съвет на гр. Разград. Преобладаващата 
подкрепа зад кандидатурата на госпожа Димитрова стои най – 

голямата група общински съветници, а именно групата на ГЕРБ. 

Ние представляваме 40% от общинските съветници в Общинския 
съвет, а зад нас стоят над 8 000 избиратели. Личните предпочитания 
ще прескоча тъй като вече сме ги коментирали с госпожа 
Димитрова. Моля, гласувайте по съвест и благодаря.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз благодаря. Има ли други становища. Заповядайте господин 

Димитров.  

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Длъжен съм и аз да мотивирам направеното от мен 

предложение за кандидатурата на господин Теодор Борисов Ролев за 
председател на тази изключително важна комисия, натоварена с 
тежки задачи и отговорности  по европейската интеграция и 

международното сътрудничество на Общинският съвет в Разград. И 

както тук два пъти в зала беше казано, аз ще си позволя да потретя, 
„Водещи критерии за определяне състава и ръководството на 
комисиите са професионална принадлежност, опит, лични 

предпочитания, преобладаваща подкрепа за всяка една кандидатура, 
изразена от ръководствата на групите общински съветници”, което 

така много добре лепват на кандидатурата на господин Ролев. Още 
повече, че по спецификата на своето образование, на неговите лични 

предпочитания и наклонности, той е естествения избор за 
председател на тази комисия. Още повече тук два пъти пак чухме в 

зала, че 40% от гласувалите в общината са подкрепили гражданите 
за европейска интеграция на България. В тази комисия 75% от 
състава са от точно тази група на гражданите за европейска 
интеграция и те ще имат възможност …/репликират господин Иво 

Димитров общински съветници от ПП „ГЕРБ/. Ами сметнете ги от 8 

човека, 6 са от вашата група, което прави точно 75%, преобладаващо 

мнозинство, с което ще ви бъдат дадени пълните възможности да 
проявите всичко това, с което залъгвахте хората по време на 
предизборната кампания, да го реализирате и никой няма да ви 
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пречи, но въпреки това …./ аз не Ви прекъсвах когато Ви слушахме 
словесните полюции, изчакайте сега/. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Моля, не влизайте в коментар помежду си.  

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 И все пак тази група като такъв разнороден и бих казал случаен 

състав трябва да бъде надлежно ръководена за да има все пак 

някаква функция да изпълнява и затова отново ще повторя Теодор 

Борисов Ролев е естествения център около, който всички тези хора 
от ГЕРБ могат да свършат някаква работа. Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. 

 Ще помоля само без обидни квалификации в изказванията. Има 
ли други предложения, коментари и обосновки? Заповядайте 
господин Грънчаров. 

 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Тука се размахват водещи критерии за определяне състава и 

ръководството на комисиите. Към Вас е моя въпрос: Бихте ли ми 

обяснили, защо в електронния вариант, качен на сайта на Общината 
тези критерии не са разсписани? Грешка на администрацията ли е, 
Ваша грешка ли е? Не знам дали сте наясно с това нещо, тези 

критерии не стоят на сайта на Общината, целия абзац. 

Обществеността остават с впечатлението, че се манипулират.  
  

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Кои критерии ги няма? За кои критерии  точно говорите?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

„ Водещи критерии за определяне състава и ръководството на 
комисиите са професионална принадлежност, опит, лични 

предпочитания, преобладаваща подкрепа за всяка една кандидатура, 
изразена от ръководствата на групите общински съветници”. 

На сайта на Община Разград този текст не е качен. Граждани 

ми се обаждат и питат защо?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Може ли да направим справка? – въпроса ми е към звеното. 

Как точно е качена на сайта тази докладна записка? Аз съм длъжна 
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да отговоря на общинските съветници. Имам въпрос към звеното 

което обслужва Общинския съвет: Ще помоля да се извърши 

проверка и за да не прекъсваме работата на Общинския съвет ще Ви 

дам отговор, след като се извърши тази проверка. Отговарям 

директно, че това срещу което съм се разписала е докладната 
записка, която е внесена и която се разглежда. Разбира се,  че не 
трябва да има разминаване, ако има такава грешка ще направим 

всичко възможно да не се повтаря технически такава грешка. 
Разбирате, че Председателя не я е публикувал. Очевидно има 
някакви специфични особености на техниката защото моят 
компютър например се оказа твърде своенравен и това, което съм 

коригирала в докладната записка се оказа, че той не го е запаметил. 

Това не е като оправдание. Не бива да се допускат подобни грешки, 

ще проверим и ще Ви докладвам веднага когато от общинското 

звено, което обслужва работата на Общинския съвет направят 
проверката.  

И така, има ли други дебати по отношение на нашата текуща 
задача да изберем председател и на последната постоянна комисия. 
Ако няма, преустановявам дебатите и подлагам на гласуване 
предложението по докладна записка – председател на комисията по 

европейска интеграция и международно сътрудничество да бъде 
господин Теодор Борисов Ролев. Който е съгласен с това 
предложение, моля да гласува.  

 

С 20 гласа „ЗА”, „против” – 9, „въздържали се” – 3 за 

председател на комисията е избран  господин Теодор Борисов 

Ролев. 

 

Пристъпваме към трета точка от тази докладна записка 
Определяне състава и ръководството на Постоянно действаща 
комисия от общински съветници  към Общински съвет Разград по 

чл.25 ал.2 т.3 от Закон за предотвратяване и установяване на 
конфликт на интереси, както следва: 

 1.Милена Иванова Цанева  - председател 

  2.Стоян Димитров Ненчев 

  3. Нюсрет Исмет Мустафа – Салим 

  4. Цветан Йосифов Иванов 

  5. Теодор Борисов Ролев 

  

Като вносител ви давам пояснение, че на срещата с 
ръководителите на групите общински съветници се изрази 

становището, че тази комисия е твърде специфична, обръщам 
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внимание, че тя не е по нашия Правилник, тука вече няма да се 
ръководим от изискването за брой участия в комисията. Предложено 

беше всички юристи от Общинския съвет да влязат в комисията, 
плюс представителство и на Синята коалиция. Нямаме ограничения 
по Закон за брой състав. Има ли други предложения? Заповядайте 
господин Ролев. 

 

 Г-н Теодор Ролев  - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

Правя предложение за замяна на предложен член в тази комисия: 
Теодор Борисов Ролев да бъде заменен с Иво Борисов Димитров.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Направено е предложение за замяна на пета позиция в тази 

комисия, вместо Теодор Борисов Ролев – Иво Борисов Димитров. 

Има ли други предложения за поименния състав? Заповядай 

господин Димитров.  

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Ами, за да върна жеста на колежката Радиана Ангелова 
Димитрова я предлагам за член на тази комисия. В последствие ще 
направя предложение и за председателското място.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, благодаря.  
 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

 Значи, ти няма какъв жест да ми връщаш, но аз ще върна 
жеста по същия начин. Дадох устен отговор на общински съветник 

Никола Джипов Николов, че отказвам председателското място, а 
също така отказвам и членство в комисията. Без мое съгласие няма 
как да се случи. Но все пак много благодаря.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще Ви дам думата, въпросът е в изрядност в протокола. 
Думата взе госпожа Радиана Димитрова и направи отвод на 
кандидатурата си за участие в комисията за предотвратяване и 

установяване на конфликт на интереси. Има ли други предложения, 
коментари по поименния състав на комисията? Не виждам. 

Преустановяваме дебатите и подлагам на гласуване предложението 

за промяна на Теодор Борисов Ролев с Иво Борисов Димитров. 

Който е съгласен с това предложение, моля да гласува. 
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С 23 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 7 се 
приема предложението за промяна в състава като Иво Борисов 

Димитров влиза на мястото на Теодор Борисов Ролев.  

 

Подлагам на гласуване общия състав на комисията:  
 1.Милена Иванова Цанева   

  2.Стоян Димитров Ненчев 

  3. Нюсрет Исмет Мустафа – Салим 

  4. Цветан Йосифов Иванов 

  5. Иво Борисов Димитров 

 

 Който е съгласен с този състав на комисията, моля да гласува. 
 

 С 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 2, 

състава на комисията за конфликт на интереси се приема в 

посочения вид.  

 

 Заповядайте господин Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми общински съветници, 

От досега извършената работа на Общинския съвет бяха 
структурирани съставите и ръководствата на постоянните комисии, 

които следва да работят по нашия Правилник. Определен е и 

състава на комисията за конфликт на интереси. Тя е специфична 
комисия, в която материята е главно юридическа. С оглед на това 
като считам, че другите членове като се започне от Председателя на 
Общинския съвет и останалите членове ще бъдат ангажирани с 
доста голяма по обем дейност считам, че по – добре би било ако 

разгледаме и обсъдим и гласуваме кандидатурата за председател на 
комисията на нашият колега, юрист Цветан Йосифов Иванов. 

Считам, че при този оптимален състав на комисията и при тази 

материя е добре той да поеме ангажиментите по организацията на 
дейността и ръководството на тази комисия. Затова внасям в писмен 

вид предложение за председател на тази комисия да се прогласува 
кандидатурата на колегата ни Цветан Йосифов Иванов.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. И аз искам да изразя 
становище, с облекчение приемам Вашето предложение. Считам, че 
не е редно председателят на Общинския съвет да бъде и председател 
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на която и да е комисия. Освен това, аз също имам впечатление от 
работата и професионалните умения на господин Цветан Йосифов и 

изцяло подкрепям  направеното предложение за ръководство на тази 

комисия да бъде поверено на колегата Йосифов. Има ли други 

предложения по отношение ръководството на комисията? Ако няма, 
преустановявам дебата по ръководството и подлагам на гласуване 
направеното предложение, като ви моля моето изказване да бъде 
прието като отвод. Подлагам на гласуване предложението на 
господин Стоян Димитров за председател на Постоянно действаща 
комисия от общински съветници  към Общински съвет Разград по 

чл.25 ал.2 т.3 от Закон за предотвратяване и установяване на 
конфликт на интереси  за Цветан Йосифов Иванов. Моля, гласувайте 
за това предложение. 
 

 С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 3, за 

председател на Постоянно действаща комисия от общински 

съветници  към Общински съвет Разград по чл.25 ал.2 т.3 от 

Закон за предотвратяване и установяване на конфликт на 

интереси е избран господин Цветан Йосифов Иванов. 

 

 С това приключихме конституирането в цялост на Общински 

съвет Разград. Ще подложа на гласуване докладната записка в 

нейната цялост и ви моля още веднъж да упражните правото си на 
глас като гласувате за докладната записка в трите й нейни точки. 

Моля, гласувайте. 
 

 Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 3 

 

С приетия Правилник за организацията и дейността на 

Общински съвет Разград, неговите комисии и взаимодействието 

му с общинската  администрация мандат 2011- 2015 г. са 

утвърдени десет постоянни комисии по смисъла на Закон за 

местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА /, 

които по предмета си на дейност обхващат пълния обем от 

компетенциите на колективния орган за местно 

самоуправление. Съгласно закона и чл. 29 устройствения 

правилник всеки общински съветник има право да участва в не 
повече от три комисии, а числеността  на всяка от тях не може 
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да е по-малка от пет общински съветници   по смисъла на чл. 28 

ал. 1 от същия .  

В изпълнение на специфичните изисквания на специалния 

Закон за предотвратяване и установяване на конфликт на 

интереси /ЗПУКИ/ от състава на общинския съвет следва да се 
излъчи постоянно действаща комисия със статут и функции, 

определени в чл. 25 ал.2 т. 3 от същия. 

Спазвайки указанията на нашия правилник поканих на 

среща ръководителите на групите общински съветници 

Проведените на 24.11/11г. консултации дадоха възможност за 

представяне на предпочитанията на общинските съветници за 

включването им в определени постоянни комисии и за излагане 
позициите на  обединяващите ги групи  за числеността, състава 

и ръководството им при съблюдаване на въведения в чл. 28 ал. 5 

принцип за пропорционално представителство. 

 Водещи критерии за определяне състава и ръководството 

на комисиите са професионална принадлежност, опит, лични 

предпочитания, преобладаваща подкрепа за всяка една 

кандидатура, изразена от ръководствата на групите общински 

съветници. 

 С оглед гореизложеното и на основание чл.21 ал. 1 т. 1 ,   

ЗМСМА , чл.28 ал. 2 във вр. с чл. 25 и 26 от Правилник за 

организацията и дейността на Общински съвет Разград, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация мандат 2011- 2015 г. и  чл. 25 ал. 2 т. 3 ЗПУКИ и 

в съответствие с проведени консултации с председателите на 

групите общински съветници  , Общински съвет Разград, с 20 

гласа „ЗА”, „против” – 12, „въздържали се” – 1,  

 

     Р Е Ш И : 

 

 1. Определя численост на постоянните комисии в 

структурата на Общински съвет Разград за мандат 2011 – 

2015.г., както следва: 

 1.1     ПК по бюджет, финанси и икономическа политика – 

11 члена; 

 1.2 ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол  - 11 члена; 

 1.3.    ПК по законност, превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации – 9 члена; 
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 1.4. ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на общината  - 11 члена; 

 1.5. ПК по  околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство – 9 члена; 

 1.6.ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване – 11 члена; 

 1.7. ПК по образование и наука – 9 члена; 

 1.8. ПК по култура, културно – историческо наследство и 

духовни ценности – 7 члена; 

 1.9. ПК за младежта, спорта и туризма – 7 члена 

 1.10. ПК по европейска интеграция и международно 

сътрудничество – 9 члена. 

 

 2. Определя състав и ръководство на постоянните комисии 

в структурата на Общински съвет Разград за мандат 2011 – 2015 

г., както следва: 

 

 2.1. ПК по бюджет, финанси и икономическа политика – 11 

члена; 

 2.1.1. Петко Стоянов Стоянов – председател 

 2.1.2. Кина Дякова Маринова 

 2.1.3. Добринка Иванова Монева 

 2.1.4. Емине Муртаза Ахмед 

 2.1.5. Ирфан Салъфов Ахмедов 

 2.1.6. Музаффер Мустан Хамид 

 2.1.7. Теодор Борисов Ролев 

 2.1.8. Петър Стоянов Василев 

 2.1.9. Радиана Ангелова Димитрова 

 2.1.10. Михаил Парашкевов Тодоров  

 2.1.11. Димитър Цонев Стефанов 

 

 2.2. ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол  - 11 члена 

 

 2.2.1. Нюсрет Исмет Мустафа – Салим – председател 

 2.2.2. Стоян Димитров Ненчев 

 2.2.3. Петко Стоянов Стоянов 

 2.2.4. Мустафа Назъм Мустафа 

 2.2.5. Никола Джипов Николов 

 2.2.6. Хами Ибрахимов Хамиев 

 2.2.7. Осман Севджан Ариф 

 2.2.8. Цветан Йосифов Иванов 
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 2.2.9. Мирослав Тодоров Грънчаров 

 2.2.10. Надежда Радославова Димитрова 

 2.2.11.Драгомир Атанасов Николов 

 

 2.3. ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, 

контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации – 9 члена; 

 

 2.3.1. Стоян Димитров Ненчев – председател 

 2.3.2. Владимир Иванов Заимов 

 2.3.3. Нюсрет Исмет Мустафа – Салим 

 2.3.4. Али Бахриев Кязимов 

 2.3.5. Гюлсевер Елиманова Мустафа 

 2.3.6. Иво Борисов Димитров 

 2.3.7. Цветан Йосифов Иванов 

 2.3.8. Милена Дачева Орешкова 

 2.3.9. Петър Стоянов Василев 

 

 2.4. ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на общината  - 11 члена; 

 

 2.4.1. Иво Борисов Димитров – председател 

 2.4.2. Стоян Димитров Ненчев 

 2.4.3. Мустафа Назъм Мустафа 

 2.4.4. Музаффер Мустан Хамид 

 2.4.5. Емине Муртаза Ахмед 

 2.4.6. Ирфан Салъфов Ахмедов 

 2.4.7. Левент Али Апти 

 2.4.8. Наско Стоилов Анастасов 

 2.4.9. Мирослав Тодоров Грънчаров 

 2.4.10. Радиана Ангелова Димитрова 

 2.4.11. Стоянка Петрова Донева – Якимова 

 

 2.5. ПК по  околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство – 9 члена; 

 

 2.5.1. Хами Ибрахимов Хамиев - председател 

 2.5.2. Осман Севджан Ариф 

 2.5.3. Али Бахриев Кязимов 

 2.5.4. Румян Райчев Занев 

 2.5.5. Владимир Иванов Заимов 

 2.5.6. Мартин Янков Янков 
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 2.5.7.Михаил Парашкевов Тодоров 

 2.5.8. Цветан Йосифов Иванов 

 2.5.9. Наско Стоилов Анастасов 

 

 2.6. ПК по социална политика, трудова заетост, и 

здрапеопазване – 11 члена; 

 

 2.6.1. Левент Али Апти – председател 

 2.6.2. Кина Дякова Маринова 

 2.6.3. Владимир Иванов Заимов 

 2.6.4. Нюсрет Исмет Мустафа – Салим 

 2.6.5. Осман Севджан Ариф 

 2.6.6. Румян Райчев Занев 

 2.6.7. Иво Борисов Димитров 

 2.6.8. Зоя Петрова Велкова 

 2.6.9. Драгомир Атанасов Николов 

 2.6.10. Стоянка Петрова Донева – Якимова 

 2.6.11. Петър Стоянов Василев 

      

 2.7. ПК по образование и наука – 9 члена; 

 

 2.7.1. Добринка Иванова Монева – председател  

 2.7.2. Кина Дякова Маринова 

 2.7.3. Левент Али Апти 

 2.7.4. Гюлсевер Елиманова Мустафа 

 2.7.5. Ирфан Салъфов Ахмедов 

 2.7.6. Милена Дачева Орешкова 

 2.7.7. Надежда Радославова Димитрова 

 2.7.8. Зоя Петрова Велкова 

 2.7.9. Димитър Цонев Стефанов 

 

 2.8. ПК по култура, културно – историческо наследство и 

духовни ценности – 7 члена; 

 

 2.8.1. Румян Райчев Занев - председател  

 2.8.2. Добринка Иванова Монева 

 2.8.3. Гюлсевер Елиманова Мустафа 

 2.8.4. Али Бахриев Кязимов 

 2.8.5. Надежда Радославова Димитрова 

 2.8.6. Милена Дачева Орешкова 

 2.8.7. Мартин Янков Янков 
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 2.9. ПК за младежта, спорта и туризма – 7 члена 

  

 2.9.1. Музаффер Мустан Хамид - председател 

 2.9.2. Хами Ибрахимов Хамиев 

 2.9.3. Петко Стоянов Стоянов 

 2.9.4. Мустафа Назъм Мустафа 

 2.9.5. Теодор Борисов Ролев 

 2.9.6. Димитър Цонев Стефанов 

 2.9.7. Мирослав Тодоров Грънчаров 

 

 2.10. ПК по европейска интеграция и международно 

сътрудничество – 9 члена. 

 

 2.10.1. Теодор Борисов Ролев – председател 

 2.10.2. Емине Муртаза Ахмед 

 2.10.3. Михаил Парашкевов Тодоров 

 2.10.4. Радиана Ангелова Димитрова 

 2.10.5. Драгомир Атанасов Николов 

 2.10.6. Мартин Янков Янков 

 2.10.7. Зоя Петрова Велкова 

 2.10.8. Стоянка Петрова Донева - Якимова 

 

 3. Определя състав и ръководство на Постоянно 

действаща комисия от общински съветници  към Общински 

съвет Разград по чл.25 ал.2 т.3 от Закон за предотвратяване и 

установяване на конфликт на интереси  /ЗПУКИ/, както следва: 

 

  1. Цветан Йосифов Иванов - председател 

 2. Милена Иванова Цанева   

  3.Стоян Димитров Ненчев 

  4. Нюсрет Исмет Мустафа – Салим 

  5. Иво Борисов Димитров 

 

4. Решението да бъде изпратено на кмета на община 

Разград и на областния управител на област с административен 

център Разград в седемдневен срок от приемането. 

 

 Поздравявам ви с избора на комисии. Заповядайте госпожо 

Орешкова. 
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 
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 Искам да обясня отрицателен  вот във връзка  с гласуваната 
току-що докладна. Мисля, че колегите вече изясниха какъв е вота на 
избирателя и как ние сме представени политическата група на ГЕР, 

с 13 общински  съветника. От прогласуваната докладна излиза, че 
няма нито един специалист, който да може да изпълнява функциите 
на председател на комисия. Това, естествено е леко казано 

унизително, защото ние сме избрани както всички останали 

съветници заради нашите професионални качества и умения. 
Видяхме още нещо: Първо пропорционалността в комисиите не 
беше спазена, така както е заложено в самата докладна, ще цитирам  

чл.28, ал.5 от Правилника „  принцип за пропорционално 

представителство”. В три от комисиите нямаме пропорционално 

представителство. И последното, което е свързано отново с 
председателските места – всички станахме свидетели, как БСП, ДПС 

и Синя коалиция гласуват заедно, като схемичката 4:4:2 може би е 
много добра във футбола, но надали е добра за гражданите на 
Община Разград. Благодаря. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз Ви благодаря. Госпожо Велкова, заповядайте. 
 

 Г-жа Зоя Велкова – ПП „ГЕРБ” 

 Обяснение на отрицателен вот. Гласувах „против” докладната 
защото смятам, че ръководителите на постоянните комисии бяха 
наложени силово. Не се спази това, което си бяхме обещали, че ще 
работим в синхрон и ще работим за благото на общината. Наистина 
тази прословута точка която има ли или я няма не разбрахме, за 
водещи критерии, общинските съветници от другите парламентарни 

групи ни убедиха, а също и гражданите на Разградска община, че 
сред нас няма хора, които са с добра професионална принадлежност  
и опит. Тогава остава другото, че тези ръководители на комисии са 
избрани с оглед на преобладаващата подкрепа за всяка една 
кандидатура изредена от ръководствата на групите общински 

съветници. Добре тогава и аз искам да поздравя гражданите на 
община Разград с новата тройна местна коалиция – БСП, ДПС и 

Синята коалиция. И на последно място, не ми се иска да мисля, поне 
съм благодарна, че критериите може би не са били при кандидат 
мъж и жена, не ми звучи добре жена да бъде председател на 
комисия. Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 И аз благодаря. Имате ли други становища, позиции? 

Заповядайте господин Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Правя изказването като член на ръководството на групата на 
Синята коалиция и искам да кажа, че е абсолютно неприемливо 

такива сексистки изказвания да се правят, че не може жена да 
ръководи и нещо, които мен лично ме травмират защото винаги съм 

смятал, че равноправието на половите е гарантирано най – малкото 

като израз тук в Общинския съвет. И другото нещо, което искам да 
кажа като забележка към председателката на групата на ГЕРБ: 

Когато цитирате някакви текстове не подминавайте неудобните за 
Вас текстове, защото алинея 5 гласи: „При формиране на 
постоянните комисии се осигурява / и това, което Вие пропуснахте и 

може да го проверите след това в протокола/ по възможност 
пропорционално представителство на групите общински 

съветници”. Преди малко аз Ви казах, че на Вашата група е 
гласувана тежката отговорност една комисия да бъде тотално 

доминирана от групата на ГЕРБ, което оборва всички празни 

приказки, които Вие направихте, че не сте били оценени правилно. 

Седемдесет и пет процента от тази група са членове на ГЕРБ. 

Покажете, че там можете да работите успешно и с полза за 
общината. Оправдайте принадлежността си към Гражданите за 
европейско развитие на България в тази комисия по европейска 
интеграция и всички тука ще Ви аплодираме. Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря. Госпожо Орешкова.  
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Ако може право на отговор към господин Димитров.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

По – скоро реплика искате. 
 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Добре, реплика. Не съм пропуснала това, което цитирах, нито 

умишлено, нито защото не съм го видяла, а защото такава реална 
възможност има и тя би трябвало да бъде спазена. / Г-н Иво 

Димитров репликира госпожа Орешкова /. Да знаем как го приехме 
в Правилника и съм запозната съм с него. Да, „по възможност”, 
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такава възможност има и това уговорихме още на консултациите. И 

следващото са сексистките отношения мисля, че всички бяхме 
свидетели нямаше нужда да се оправдавате, не е посочено име.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Аз ви предлагам да приключим дебата защото прие 
неприятна насока, но ако го приемете като разведряване на 
обстановката, защото се изморихме разбира се като Председател на 
Общинския съвет и като жена не мога да не благодаря на мъжката 
група, която така самоотвержено защитава позициите на дамите в 

нашия Парламент. Излишно е да ви казвам, че няма такъв признак, 

още по – малко аз бих допуснала такова нещо. Единственото за 
което съм спокойна, след това ще ви кажа от какво съм доволна 
особено, но съм спокойна, че принципите не са нарушени, защото 

бихте имали право на претенции спрямо мен, ако не бях поканила 
ръководителите на групите общински съветници, не бях се 
съобразила или бих пренебрегнала тяхната позиция. 
Разположението на силите в Общинския съвет се изразява чрез 
техните ръководители и дословно съм се съобразила с 
преобладаващото мнозинство. Аз обаче се надявам много, че ако 

някои от дамите общински съветници се е почувствала засегната 
или пренебрегната ще има идеалната възможност в комисията да 
наложи волята така, както една жена умее да го прави това. И това 
го казвам в кръга на шегата. Доволна съм от това, че облекчихте с 
вашата конструктивна позиция и проявеното отговорно отношение 
бързото и навременно конструиране на постоянните комисии, което 

ще даде възможност Общинският съвет в Разград да се прояви 

отново като много добре работеща структура, защото ако нямахме 
комисии нямаше  да има и възможност да се работи по – нататък. 

Сега директно отговарям – абсолютно сте прави, в публикацията в 

сайта е допусната, не мога да преценя по чия вина неточност, просто 

виждате в първата мотивация дори изречението не е довършено. 

Обръщам много сериозно внимание на хората, които отговарят за 
това. Молбата ми към общинска администрация е да не се допуска 
повече такъв проблем. Приемам, че тъй като сме все още на етап 

конструиране на Общинския съвет не са се уталожили пластовете и 

не е заработил механизма, ще се постарая това да не се допуска 
повече. Надявам се, че от общинска администрация ще направят 
необходимите усилия.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заслужихме ли си почивката, искате ли малко отдих? 
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Г-н Димитров, заповядайте. 
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Съгласно нашия Правилник чл. 64 правя искане за почивка от 
10 мин. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Заповядайте, не се подлага на гласуване това предложение, 10 

минути  почивка. 
 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

СТАТИЯ 2  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 След почивката продължаваме нашата работа с разглеждане на 
втората докладна записка по първа точка от Дневния ред с вносител 

заместник кмет на Община Разград, Упълномощен от кмета на 
Община Разград със заповед, посочена в докладната записка. 
 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев - 

заместник кмет на Община Разград, Упълномощен от кмета на 
Община Разград със заповед № 2896/09.11.2011 г., на основание чл. 

39, ал. 2 от ЗМСМА 

 Относно: Определяне на възнагражденията и полагащите 
се отпуски на изборни длъжностни лица. 

 Г-н Цонев, като вносител, заповядайте. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря. 
 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Преди да пристъпя към запознаването с тази докладна записка 
моля, да нанесете известни корекции в моя проект за решение. Като 

вносител правя следните изменения в табличките на стр.2, на стр. 4 

и стр. 5, където са определени, като предложения са посочени 

възнагражденията на кметовете на кметства на селата Раковски, 

Ясеновец,  Гецово, Радинград и Топчии предлагам следните 
изменения и допълнения: За с. Раковски, можете да започнете от 
стр. 2 тя е аналогична за всички останали страници с новоизбран 

кмет Стефан Иванов Цонев цифрата 645 се заменя с 872; с. Ясеновец 

- Гюлджан Ахмедов Ахмедов цифрата 645 се заменя с 840; с. Гецово 
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– Пламен Петков Пантилеев цифрата 603 се заменя с 685; с. 
Радинград – Хава Исмаил Хюсеин цифрата 603 се заменя с 587; с. 
Топчии – Мирена Енева Симова цифрата 542 се заменя с 527. После 
ще се мотивирам. На стр. 3 най – отдолу, където пише за кмет на 
община цифрата 3 я заличете, т. 3 тя е пренесена от някъде 
автоматично и на другата страница най – отгоре т. 4 за кметове на 
кметства цифрата 4 се заличава. 

В диспозитива т. 1 на втория ред след абзаца „установения 
максимален размер” се добавя от 1594 лв., добавете това 1594 лв. На 
стр. 4, която се прехвърля на стр. 5 отново са изписани тези 

населени места Раковски, Ясеновец,  Гецово, Радинград и Топчии, 

да не повтарям същите цифри, които казах преди малко се променят 
на посочените от мен и в диспозитива т.е. на стр. 5 отново по 

последователността, както е отдолу нагоре Ясеновец  - 645 става на 
840 лв.; Топчии от 542 става на 527 лв.; Стражец го прескачаме, 
Раковски от 645 става на 872; и над него Радинград от 603 става на 
587;  

Сега по докладната записка. Докладната записка е съставена 
на основание и в  съответствие чл. 21, ал. 1, т. 5 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, където е 
казано, че Общинският съвет по предложение на кмета на общината 
определя размера на трудовите възнаграждения на кметовете в 

рамките на действащата нормативна уредба и средствата за работна 
заплата на персонала, планирани с общинския бюджет за 
съответната година. 

Конкретните размери на индивидуалните работни заплати се 
определят в рамките на месечния лимит на средства за заплати при 

спазване на определените диапазони за минимален и максимален 

размер, определени в Приложение № 5, към чл. 2, т. 4 от ПМС № 67 

от 14.04.2010г. за заплатите в бюджетните организации и дейности. 

Съгласно цитираното постановление, достигнатите месечни 

възнаграждения към датата на изтичане на мандат 2007- 2011 г. на 
кметовете, които са преизбрани са посочени в табличката. Те са 
съобразени с групирането на населените места съгласно 

постановлението а именно: населени места от 0 до 500 жители, 

населени места от 501 до 2500 жители и населени места над 2500 

жители. Тъй като предходният ОбС е счел за целесъобразно и се е 
мотивирал за това втората най – голяма група населени места от 501 

до 2500 жители да бъде разпределена на подгрупи с цел по – 

мотивирано възнаграждение на съответните кметове на тези 

населени места, а именно разпределено на кметства от 501 до 2500 

жители и е определил възнаграждение на тези кметове на кметства, 
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които са действали до провеждането на наскоро миналите избори. 

Моето предложение е мотивирано с това, че би следвало заплатите 
на новоизбраните кметова на тези кметства да кореспондират на 
заплатите на сега действащите кметове на тези населени места до 

тези избори, което считам, че е справедливо.  

По отношение на размера, както виждате и за останалите 
кметове той се запазва и то е мотивирано от това, че фонд работна 
заплата е лимитиран. Знаете, че от две години няма никакво 

изменение на работните заплати в Община Разград, както и в други 

общини поради ограниченията, които са наложени от финансовата 
криза от Министерството на финансите. Знаете тенденциите са, че 
ще има и промени по отношение на персонала и намаление на 
работните заплати в бюджетната сфера. Затова моето предложение е 
изцяло мотивирано и е свързано с запазване на досегашния размер 

на работните заплати на кметовете на тези кметства. И в тази връзка 
ми е и проектът за решение:  

1. Определя за основна месечна заплата на кмета на  Община 
Разград нормативно установения максимален размер от 1594 лв., 

както и допълнително възнаграждение в съответствие с Вътрешните 
правила за работната заплата на Община Разград. 

2. Определя основни месечни заплати на кметовете на 
кметства, както следва: 

 

 

КМЕТСТВО 

 

 

К М Е Т 

 

ОСНОВНО 

МЕСЕЧНО 

ТРУДОВО 

ВЪЗН-Е 

Благоево Момчил Йосифов Мизурски 593 

Гецово Пламен Петров Пантилеев 685 

Дряновец Христинка Иванова Колева 606 

Дянково Вейсал Фахрединов Османов 898 

Киченица Хожгюн Наджи Исмаил 628 

Липник Сабри Хасанов Хюсеинов 603 

Мортагоново Руждет Ислям Исмаил 677 

Осенец Ценка Йовчева Неделчева 613 

Радинград Хава Исмаил Хюсеин 587 

Раковски Стефан Иванов Цонев 872 

Стражец Шинаси Мехмед Хюсеин  796 

Топчии Мирена Енева Симова 527 

Ясеновец Гюлджан Ахмедов Ахмедов 840 

 

3. Определя допълнителни трудови възнаграждения на 
председателя на Общински съвет и кметовете на кметства, в 
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съответствие с Вътрешните правила за работната заплата на Община 
Разград. 

4. При извършване на други плащания на общинската 
администрация от реализирани икономии на средства или други, на 
председателя на общинския съвет, кмета на общината и кметовете 
на кметства  да бъдат изплащани възнаграждения, съответстващи на 
реда на плащанията в общинската администрация. 

5. Определя за размер на основния платен годишен отпуск на 
председателя на общинския съвет, кмета на общината размерът 
определен в чл. 155, ал. 4 от КТ, а този по реда на чл. 156, ал. 1, т. 2 

от КТ- в размер на  10 дни. 

6. Определя за размер на основния платен годишен отпуск на 
кметовете на кметства, размерът определен в чл. 155, ал. 4 от КТ, а 
този по реда на чл. 156, ал. 1, т. 2 от КТ- в размер на  8 дни. 

7. Възлага на кмета на Община Разград да упражнява 
постоянен контрол върху правилното и навременно ползване на 
отпуските от кметовете на кметства. 

Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Цонев, като вносител защитихте 
представената докладна записка с корекциите в нея, които 

общинските съветници вярвам успяха да отразят в докладната. 
Имате думата за въпроси, становища по предложената докладна 
записка. Предложения за изменения, допълнения, корекции. 

Господин, Петко Стоянов. 

 

Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

Тъй като с приетия Правилник за организацията и дейността на 
работа на Общинския съвет приехме, че ОбС следва да определи 

продължителността и вида на работното време на председателя на 
ОбС, предлагам в настоящата докладна записка да бъде включен 

следния текст: на стр. 2 след първият абзац, който завършва с 
думичките „общинската администрация” да бъде включено 

изречението: Съгласно чл.11, ал.1, т.3 от Правилника за 
организацията и дейността  на 
Общински съвет – Разград,  неговите комисии и взаимодействието 

му с общинската администрация, мандат 2011-2015 г., общинският 
съвет следва да определи продължителността и вида на работното 

време на председателя на ОбС. На стр. 5 отново след първият абзац, 

отново след думичките „общинската администрация” да бъде 
добавено същото изречение чл.11, ал.1,  от Правилника, както го 
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казах току-що и при решенията т.1 да бъде наименувана т. 1.1. и да 
бъде добавена нова т.1.2., в която да бъде посочено: Определя пълно 

работно време за председателя на Общински съвет – Разград. 

Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

В писмен вид ще го представите ли? 

 

Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други изказвания, предложения, становища по 

докладната записка? Въпроси към вносителя. Ако няма… 

 

Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

Ако може да уточня само. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Стоянов. 

 

Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

Към предложението, към последното изречение в т.5, като 

основание да бъде посочен и чл.11, ал.1, т.3 от Правилника.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други становища, изказвания ако не 
предлагам да прекратим дебата по докладната записка. Вносителят 
направи корекции, които няма да подлагам на гласуване само ще си 

позволя отново да ги повторя, тъй като бяха цифри, да не би да сме 
пропуснали нещо и да се сбърка докладната записка при 

отразяването в протокола. На стр.3…., 

Господин Цонев, ще Ви помоля да ми помагате отново да 
сглобим Вашата докладна записка в окончателният й вид. На 3 стр. 

отпада последното изречение т.3, така ли е? 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Само цифрата 3 отпада. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А израза, както следва „за кмет на община” си остава. 
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 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

Да. И на другата страница цифрата 4. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

За протокола цифрата 4 отпада. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

Да. Изречението си остава. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Изречението остава. Поправката в табличната част на стр.4 

последната табличка след т.3 за новоизбраните кметове. На 
Раковски 872 лв., Ясеновец – 840 лв., Гецово 685 лв., Радинград – 

587 лв. И Топчии – 527 лв. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата табличка вече в диспозитива т.2 отгоре надолу 

чета, корекциите са за : Гецово 685 лв., Радинград – 587 лв., 

Раковски 872 лв., Топчии – 527 лв. и Ясеновец – 840 лв. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Други корекции не са направени. 

 Заповядайте господин Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаеми съветници, 

 Като споделям съображенията изложени от зам. кмета господин 

Цонев и считам, че следва да бъдат приети неговите предложения 
считам, че е некоректен изразът, който касае новоизбраните кметове 
и съждението за тях а именно: „в размер на средната основна 
работна  заплата, изчислена  въз основа на минималния и 

максималния размер за съответното кметство, а именно” следва да 
отпадне и да остане, че за новоизбраните кметове и изброяваме 
възнаграждението. Защото величините, които се посочват не са 
съответни на това съждение, че се прави средноаритметично между 

минимум и максимум, а те са на базата за установен размер за тези 
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длъжности. Ако господин Цонев споделя това разбиране може и 

той, като вносител да изрази становище. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да. Благодаря. Господин, Цонев. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря. В този случай, за да се кореспондира с промените, 
които направих моля, целият израз след новоизбраните кметове  да 
отпадне до „а именно”. Т.е „в размер на средната основна работна  
заплата, изчислена  въз основа на минималния и максималния 
размер за съответното кметство” да отпадне и да стане така: „за 
новоизбраните кметове”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Няма нужда от „а именно”, само „за новоизбраните кметове”. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Да. Остава само за новоизбраните кметове. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Т.е  предложението на господин Димитров Вие, като вносител 

го правите. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.- кмет на Община Разград 

 Да. Правя го да бъде отразено. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ще ви помоля тогава да отразите тази корекция в докладната 
записка, колеги. Трета точка на стр.2 остава само „за 

новоизбраните кметове”. 

 Ако няма други предложения за корекции ще подложа на 
гласуване направеното предложение от общинският съветник Петко 

Стоянов за допълнение на докладната записка. Първо в 

обстоятелствената част на стр. 2 предложението е след първият 

абзац да се добави текста: Съгласно чл.11, ал.1, т.3 от 

Правилника за организацията и дейността  на Общински съвет 

– Разград,  постоянните  комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация, мандат 2011-2015 г., общинският 

съвет следва да определи продължителността и вида на 

работното време на Председателя на ОбС.  Това е първото 

предложение за допълнение. По-  нататък  този израз се пренася на 
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стр.5  преди „съгласно Наредбата”. И в основанията „Предвид 

гореизложеното и на основание” след „чл. 38, ал. 7 от ЗМСМА” 

слага се запетая и се добавя   чл.11, ал.1, т.3 от Правилника и се 
изписва пълното наименование на Правилника. Това е по отношение 
на обстоятелствената част на докладната записка. 

По-  нататък в диспозитива предложението е сегашната т.1 да 
стане т.1.1. След израза „установения максимален размер” се добавя 
допълнението на вносителя, след „размер” от 1594 лв. 

Създава се нова т.1.2. със следното съдържание: Определя 

пълно работно време за председателя на Общински съвет – 

Разград. И нататък т.2 си остава с направените корекции. По 

другите точки от диспозитива няма направени  корекции за 
изменение и допълнение. 

Подлагам първо на гласуване направеното предложение за 
допълнение на докладната записка от общинският съветник Петко 

Стоянов във вида, в който ви го изчетох току– що.  Който е съгласен 

с това предложение, моля да гласува. 
 

 С 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 8,  

предложението на общински съветник Петко Стоянов се 
приема. 

 

 Подлагам на гласуване цялата докладна записка със 
направените допълнения и корекциите от вносителя. Който е 
съгласен, моля да гласува. 
 

 Общински съвет Разград  взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№4 

 

С Решение № 365 от 30.10.2011 г. Общинска избирателна 

комисия /ОИК/ Разград обяви за избран за кмет на Община 

Разград г-н Денчо Стоянов Бояджиев. 

ОИК Разград постанови решения, с които обяви за 

избрани за кметове на кметства, както следва: 

 

 

КМЕТСТВО 

 

 

К М Е Т 

 

РЕШЕНИЕ ОИК 

Благоево Момчил Йосифов Мизурски № 325/24.10.2011 г. 
Гецово Пламен Петров Пантилеев № 366/30.10.2011 г. 
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Дряновец Христинка Иванова Колева № 327/24.10.2011 г. 
Дянково Вейсал Фахрединов Османов   № 328/24.10.2011 г. 
Киченица Хожгюн Наджи Исмаил № 329/24.10.2011 г. 
Липник Сабри Хасанов Хюсеинов № 330/24.10.2011 г. 
Мортагоново Руждет Ислям Исмаил № 367/30.10.2011 г. 
Осенец Ценка Йовчева Неделчева № 368/30.10.2011 г. 
Радинград Хава Исмаил Хюсеин № 369/30.10.2011 г. 
Раковски Стефан Иванов Цонев № 370/30.10.2011г. 
Стражец Шинаси Мехмед Хюсеин  № 335/24.10.2011 г. 
Топчии Мирена Енева Симова № 336/24.10.2011 г. 
Ясеновец Гюлджан Ахмедов Ахмедов № 371/30.10.2011 г. 

 

Съгласно чл. 21, ал. 1, т. 5 от ЗМСМА, Общинският съвет 

по предложение на кмета на общината определя размера на 

трудовите възнаграждения на кметовете в рамките на 

действащата нормативна уредба и средствата за работна 

заплата на персонала, от общинския бюджет за съответната 

година. 

Съгласно чл. 2, т.4 от ПМС № 67от 14.04.2010 г. за 

заплатите в бюджетните организации и дейности конкретните 
размери на индивидуалните работни заплати на кметовете се 
определят в рамките на лимита на средства за заплати при 

спазване на определените диапазони за минимален и 

максимален размер, определен в Приложение № 5 на посоченото 

постановление и чийто размер остава непроменен през 2011 г 
Съгласно цитираното ПМС, достигнатите месечни 

възнаграждения към датата на изтичане на мандат 2007- 2011 г. 
на кметовете, които са преизбрани за мандат 2011-2015 г. са,  

както следва: 

за кмет на община - максималният размер 1594 лв; 

за кметовете на кметства: 

  

Кметства с население над 2500 души 

 

Дянково Вейсал Фахрединов Османов 898 

Стражец Шинаси Мехмед Хюсеин  796 

  

Кметства с население от 501 до 2500 души 

 

Благоево Момчил Йосифов Мизурски 593 

Дряновец Христинка Иванова Колева 606 

Киченица Хожгюн Наджи Исмаил 628 

Липник Сабри Хасанов Хюсеинов 603 

Мортагоново Руждет Ислям Исмаил 677 

Осенец Ценка Йовчева Неделчева 613 
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Постъпило е предложение по смисъла на чл. 21, ал. 1, т. 5 

от ЗМСМА месечните възнаграждения  да се определят, както 

следва: 

1. за кмет на община - нормативно установеният 

максимален размер на основна месечна заплата; 

2. за преизбраните кметове на кметства: 

 

  

Кметства с население над 2500 души 

 

Дянково Вейсал Фахрединов Османов 898 

Стражец Шинаси Мехмед Хюсеин  796 

  

Кметства с население от 501 до 2500 души 

 

Благоево Момчил Йосифов Мизурски 593 

Дряновец Христинка Иванова Колева 606 

Киченица Хожгюн Наджи Исмаил 628 

Липник Сабри Хасанов Хюсеинов 603 

Мортагоново Руждет Ислям Исмаил 677 

Осенец Ценка Йовчева Неделчева 613 

  

за новоизбраните кметове:      
  

Кметства с население над 2500 души 

 

Раковски Стефан Иванов Цонев 872 

Ясеновец Гюлджан Ахмедов Ахмедов 840 

  

Кметства с население от 501 до 2500 души 

 

Гецово Пламен Петков Пантилеев 685 

Радинград Хава Исмаил Хюсеин 587 

  

Кметства с население под 500 души 

 

Топчии Мирена Енева Симова 527 

 

Съгласно  наредбата за структурата и организацията на 

работната заплата и Указания на Министерство на труда и 

социалната политика № ПК 25/1/23.07.2007г. по прилагането на 

Наредбата за структурата и организацията на работната 

заплата, доплащанията към основната работна заплата, се 
регламентират с вътрешни правила за заплащане в общинската 

администрация. Съгласно чл.11, ал.1, т.3 от Правилника за 

организацията и дейността  на Общински съвет – Разград,  

постоянните  комисии и взаимодействието му с общинската 
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администрация, мандат 2011-2015 г., Общинският съвет следва 

да определи продължителността и вида на работното време на 

Председателя на ОбС.    

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 2, във 

връзка с чл. 21, ал. 1, т. 5 и чл. 38, ал. 7 от ЗМСМА, чл.11, ал.1, 

т.3 от Правилника за организацията и дейността  на Общински 

съвет – Разград,  неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация, мандат 2011-2015 г. 
 Общински съвет Разград, с 22 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – 10, 

 

Р  Е  Ш  И  : 

 

1.1. Определя за основна месечна заплата на кмета на  

Община Разград нормативно установеният максимален размер 

от 1594 лв., както и допълнително възнаграждение в 

съответствие с Вътрешните правила за работната заплата на 

Община Разград. 

1.2. Определя пълно работно време за председателя на 

Общински съвет – Разград. 

 

2. Определя основни месечни заплати на кметовете на 

кметства, както следва: 

 

 

КМЕТСТВ
О 

 

 

К М Е Т 

 

ОСНОВНО 

МЕСЕЧНО 

ТРУДОВО 

ВЪЗН-Е 

Благоево Момчил Йосифов Мизурски 593 

Гецово Пламен Петров Пантилеев 685 

Дряновец Христинка Иванова Колева 606 

Дянково Вейсал Фахрединов Османов 898 

Киченица Хожгюн Наджи Исмаил 628 

Липник Сабри Хасанов Хюсеинов 603 

Мортагоново Руждет Ислям Исмаил 677 

Осенец Ценка Йовчева Неделчева 613 

Радинград Хава Исмаил Хюсеин 587 

Раковски Стефан Иванов Цонев 872 

Стражец Шинаси Мехмед Хюсеин  796 

Топчии Мирена Енева Симова 527 

Ясеновец Гюлджан Ахмедов Ахмедов 840 
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3. Определя допълнителни трудови възнаграждения на 

председателя на Общински съвет и кметовете на кметства, в 

съответствие с Вътрешните правила за работната заплата на 

Община Разград. 

4. При извършване на други плащания на общинската 

администрация от реализирани икономии на средства или 

други, на председателя на общинския съвет, кмета на общината 

и кметовете на кметства  да бъдат изплащани възнаграждения, 

съответстващи на реда на плащанията в общинската 

администрация. 

5. Определя за размер на основния платен годишен отпуск 

на председателя на общинския съвет, кмета на общината 

размерът определен в чл. 155, ал. 4 от КТ, а този по реда на чл. 

156, ал. 1, т. 2 от КТ- в размер на  10 дни. 

6. Определя за размер на основния платен годишен отпуск 

на кметовете на кметства, размерът определен в чл. 155, ал. 4 от 

КТ, а този по реда на чл. 156, ал. 1, т. 2 от КТ- в размер на  8 дни. 

 7. Възлага на кмета на Община Разград да упражнява 

постоянен контрол върху правилното и навременно ползване на 

отпуските от кметовете на кметства. 

 Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областен управител на Област Разград в седемдневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ 3  

 

 Докладна записка от Милена Иванова Цанева - Председател на 
Общински съвет Разград 

Относно : Избор на представител на Общински съвет 

Разград за член на Областен съвет за развитие на област с 
административен център  Разград. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Пристъпваме към разглеждане на третата докладна записка на 
днешния Дневен ред, внесена по реда на чл. 85. Правя една 
техническа добавка в основанията на стр. 1 преди реши след чл. 21, 

ал.1 се добавя, 21 ал.1 т.23, като основание. Така, като вносител 

вече ви изложих мотивите и необходимостта от приемането на тази 

докладна записка. Очаквам вашите предложения за избор на 
представител на Общински съвет Разград в състава на Областен 

съвет за развитие на Област Разград. 

 Господин Димитров, имате думата. 
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 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми съветници, 

На днешната сесия при разглеждане на предишните точки по 

дневния ред, ОбС утвърди със свое решение състава и 

ръководствата на постоянно - действащите си комисии. По 

отношение състава на комисията по бюджет, финанси и 

икономическа политика ОбС направи съответния избор. С оглед на 
смисъла и съдържанието на дейността на Областния съвет за 
развитие, считам че е редно, като представител на Общинският 
съвет наред с представителите от общинска администрация това да 
бъде ръководителят на комисията, която има пряка връзка с този вид 

дейности и това е  комисията по бюджет, финанси и икономическа 
политика. И по тези съображения предлагам на общинските 
съветници да се произнесат по кандидатурата за наш 

представител на ОбС на Петко Стоянов Стоянов. И моля да бъде 
подкрепена тази кандидатура. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. В писмен вид ще го представите ли? Докладвам че в 

зала постъпи и предложение от общинският съветник Мартин Янков 

Янков, относно избор на представител на ОбС в Областния съвет за 
развитие, предложението му е за господин Мирослав Тодоров 

Грънчаров. Има ли други предложения? Ако няма давам думата за 
обосновка, дебати, коментари, въпроси, становища по 

предложенията и по докладната, като цяло. Имате думата. Господин 

Димитров направи обосновката за своето предложение. 
Заповядайте, господин Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Аз мисля, че при всичко, което изговорихме при приемането на 
комисиите, колкото и да се хвалим няма смисъл, затова няма да 
правим обосновка. Чисто формално предлагаме човек да има от 
нашата група кандидати. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Само с една корекция ако позволите въобще не 
приемам обосновката, като хвалба това си е изтъкване на качества, 
които са безспорни и се приемат от ОбС. 

Ако няма други предложения подлагам на гласуване 
направените кандидатури по реда на тяхното постъпване. 
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Първото предложение е на господин Димитров за 
кандидатурата на Петко Стоянов Стоянов. Който е съгласен с това 
предложение, моля да гласува.  

 

 С 18 гласа „ЗА”, „против” – 13, „въздържали се” – няма,  

предложението за Петко Стоянов, като избран представител на 

нашия Общински в Областен съвет за развитие се приема. 

 

 Подлагам на гласуване докладната записка в цялост. Който е 
съгласен и подкрепя докладната записка в този вид, вече с 
направено персонално предложение, моля да гласува. 
 

 Общински съвет Разград  взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№5 

 

В съответствие с изискванията на Закон за регионалното 

развитие в област Разград е създаден Областен съвет за развитие 
/ОблСР/ ,председателстван от областния управител. В състава 

му по право влизат кметовете на общините от областта и по 

един представител на общинските съвети. С писмо № 

481/16.11/2011.г. председателят на ОблСР ни уведомява, че  за 

насроченото на 7.12/11.г. заседание на Регионалния съвет за 

развитие /РСВ/  Областният съвет за развитие  следва да е в 

попълнен формат, поради което ни предлага в срок до 

02.12/11.г.да изберем представител на Общински съвет Разград 

за тази структура. 

 Като се отчита важното значение на ОблСР за 

икономическото планиране и развитие на региона и в 

изпълнение на  законовото изискване за представителство на 

общинските съвети от областта в него , на основание чл. 21 ал.1 

т.23  от  ЗМСМА във вр. с чл. 22 ал.2 ЗРР и писмо вх.№ 

481/16.11/11.г. на областния управител на област с 
административен център Разград Общински съвет Разград, с 19 

гласа „ЗА”, „против” – 10, „въздържали се” – 3, 

  

      Р Е Ш И :  

 

1. Избира за представител на Общински съвет Разград 

в състава на Областен съвет за развитие на област с 
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административен център Разград общински съветник Петко 

Стоянов Стоянов. 

2. Задължава председателя на Общински съвет Разград 

своевременно да уведоми областния управител за направения 

избор. 

3. Настоящото решение да се изпрати в седемдневен 

срок на кмета на общината и на областния управител. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Информирам ви, че съвсем своевременно още в утрешния ден 

ще бъде уведомен областния управител за избора на общинския 
съвет. 

СТАТИЯ 4  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 По първа точка от дневния ред има внесена на основание чл.8, 

ал.1 във връзка с чл. 76 от Правилника на Общински съвет Разград и 

на основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА - Декларация, която се 
предлага, вносител на декларацията е господин Димитров и се 
предлага тя да бъде обсъдена и подложена на гласуване за нейното 

приемане от ОбС , което да се превърне и в Декларация на ОбС. 

 Заповядайте, господин Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

  Уважаема госпожо, Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Правя предложение да подкрепим от името на ОбС следната 
декларация: 
 

 

До Председателя на 41 Народно събрание 
До Министър председателя на Република България 

Копие 
До председателите на парламентарни групи в 41 НС 

До министъра на финансите Симеон Дянков 

До министъра на земеделието и храните Мирослава Найденов 

 

ДЕКЛАРАЦИЯ 

 

На Общинския съвет в Разград 
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 Общинският съвет в Разград следи ескалацията на 
напрежението в страната и е силно обезпокоен от поведението на 
правителството, което с непредвидимата си политика предизвика 
протеста на зърнопроизводителите. 
 Разград е регион, в който зърнопроизводството е 
структуроопределящ отрасъл. Освен, че създават голяма част от 
брутният продукт на местната икономика, земеделските стопанства 
са и важен генератор на работни места, от които зависят доходите 
на хиляди хора в Лудогорието. 

 Затова Общинският съвет в Разград подкрепя 
зърнопроизводителите в справедливите им претенции към 

правителството, да изпълни скрепените с подписа на финансовия 
министър Симеон Дянков споразумения между браншовите 
организации и изпълнителната власт. 
 Ние считаме, че безпринципните действия на кабинета рушат 
доверието в държавните институции и пречат на бизнеса да планира  
устойчивото си развитие. Предупреждаваме, че в условията на тежка 
икономическа криза нарушаването на договорената вече финансова 
рамка за подпомагане на зърнопроизводството не само ще намали 

производителността  в сектора, но и ще рефлектира върху размера 
на арендните вноски, които са основен източник на приходи за 
много собственици на земя, в голямата си част пенсионери и хора с 
ниски доходи. 

 Като подкрепяме зърнопроизводителите в справедливите им 

искания, призоваваме правителството да спазва поетите 
ангажименти към фермерите, защото нестабилността в печеливш до 

сега отрасъл като земеделието, ще генерира нови недоволства в и 

без това ескалиращата от напрежение социална обстановка в 

България. 
 

 

29.11.2011 г.  Общинския съвет в Разград 

Разград 

 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря, господин Димитров. Имате думата за становища по 

предложената Декларация. Разбирате предложението е тази 

Декларация да стане Декларация на Общинския съвет. Имате 
думата, заповядайте. Ако няма становище… 

Господин Димитров, заповядайте. 
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Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Аз искам само на кратко да обърна вниманието на общинските 
съветници върху една част от декларацията а именно, че въпросите 
свързани с взаимоотношенията между държава и земеделските 
производители на зърно имат пряко отношение към хиляди 

граждани от нашата община и от Лудогорието, като цялост. По – 

конкретно става въпрос за това, че постигнатите до сега 
споразумения, установените механизми  за взаимодействие дават 
възможност на хиляди собственици на земя да получават все по - 

висока и по - висока рента. Само искам да посоча, че преди около 

пет години размерите на рентата бяха ниски от порядъка между 8, 

10 и 12 лева. А сега в резултат на този тип взаимоотношения между 

зърнопроизводители, арендатори и държава свързани с фондовете от 
Европейския съюз  се дава възможност рентите, които се плащат на 
хората а това са в голямата си част възрастни хора, пенсионери с 
минимални пенсии  да бъдат чувствително увеличени и вече 
средната рента е от порядъка на 30, 35 лв. с отделни отклонения и 

вариации. Именно това е смисъла и значението да бъдат подкрепяни 

насоките за такъв тип взаимоотношения, за които се апелира в 

декларацията. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Има ли други позиции, които желаят да изразят 
общинските съветници. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Въпрос към Стоян Димитров. Знаете ли колко са преките 
плащания на декар към зърнопроизводителите щом дават 30 лв. 

рента? 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Конкретните разчети не мога да Ви кажа, но ще Ви дам само 

две цифри обявени от Министъра на земеделието, 2009 г. загуба на 
декар – 11 лв., 2010 г. печалба и моля, някой по уведомен ако трябва 
да ме поправи, от порядъка на 50 или 60 лв. и 2011 г.  – 49 лв. И вие 
виждате как рентата, която се плаща на собствениците, на нашите 
майки, баби и дядовци  постепенно расте и минава 30 лв. Така, че в 

това отношение основата именно следва да бъде гледана по този 

начин. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. 
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Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Но зърнопроизводителите получават по 28 лв. преки субсидии 

на декар, значи колко дават – 2 лв. Моля Ви се. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Ще Ви моля да спазвате реда за протокола да се представяте и 

когато ви се даде думата тогава. 
 Заповядайте, господин Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Искам да кажа, че не са 28 лв. субсидиите а с европейските 
субсидии и националните доплащания, като двете неща сумарно 

правят 27,80 лв., може би това заблуждава. Това не са субсидии, 

правете разлика между национални доплащания и субсидии. И тоя 
ехиден смях не ви прилича за неща. Които очевидно не разбирате. 
Освен това искам да кажа, че общината  и ОбС, като собственик на 
цялата общинска собственост също получава от арендаторите суми, 

с които биват финансирани голяма част от начинанията на 
общината. Общината доколкото помня е собственик на 142 000 дка., 
толкова ли беше, тук да ми помогнат от общинската администрация, 
земя, като обработваемата  земя е над 12 000 дка. и всеки лев, който 

ние получаваме от използването на тази собственост от 
арендаторите, ние като арендодатели я получаваме и тези средства 
се влагат и в пътища, и в тротоари, и в субсидиране на детските 
градини. Нека колегите, които ще гласуват не забравят това 12 000 

дка. са доста голяма площ, която ние отдаваме. 
Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Има ли други становища и позиции по декларацията. 
Заповядайте, господин Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Госпожо Председател, 

Искам да простите невежеството ми, но бих попитал дали 

имаме възможност, понеже така Декларацията има доста 
квалификации, с които аз като общински съветник, и като 

гражданин не съм наясно, може ли това нещо да влезе в комисия. 
Вече имаме сформирана такава - околна среда, горско, водно и 
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ловно стопанство, които хора са компетентни да дадат мнение. Дали 

тези квалификации са верни отговарят ли на истината или  

неотговарят. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Декларацията не е акт на ОбС , който се приема и който трябва 
да бъде разглеждан с решение. Аз не случайно цитирах основанията 
за включване в Дневния ред и за приемането на Декларацията. Това 
е един от актовете, които ОбС  приема наред с решенията, с 
правилниците, с подзаконовите нормативни актове, като 

декларацията е израза на политиката, която се води, защото всички 

сме убедени и така е и по нормативни актове. ОбС създава и 

политики и изразява становища пък по общински, държавни или 

друг тип политики. Декларацията е израз и становище точно по 

определена политика. Тя не подлежи на приемане, както другите 
решения, но Вие имате право нещо друго да направите ако 

прецените, да предложите изменение на текстовете в Декларацията. 
Или ако имате, да се изключат отделни текстове, които Ви 

притесняват. Това е нещото, което може да се направи в залата сега. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Аз бих се възползвал от тази си възможност ако имах 

възможност да се запозная по - рано с тази декларация. Аз я намерих 

на банката си, като дойдох тук. Нямах време, за да мога да се 
запозная да бъда адекватен в решенията си. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Но няма нормативно изискване кога да се предложи, тя точно 

затова е Декларация, защото се подава по актуални въпроси. Няма 
как в определения срок да се предвиди, че ще има стачки или нещо 

такова и да се реагира. Декларацията е за реагиране на конкретни 

моменти. Способ на ОбС да заяви позиция по актуален политически 

или социален проблем. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви. Вземам си бележка. За напред няма да задавам 

такива въпроси. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Но не го вземайте, като бележка, просто коментираме в 

момента, но аз пак Ви казвам ако искате нещо да променим, ако 

предлагате. Правите ли такова предложение? 
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Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Аз лично не, казах Ви не мога да се запозная качествено с нея… 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря Ви тогава. Отново питам колегите съветници има ли 

предложения за промяна в текста или позиция? 

Заповядайте. 
 

Г-н Михаил Парашкевов – ПП „ГЕРБ” 

Уточняващ въпрос, госпожо Председател. 

Декларацията е за подкрепа на зърнопроизводителите само в 

частност, или  на всички земеделски производители? Има голяма 
разлика, разберете ме правилно. Зърнопроизводителите  или 

земеделските производители още веднъж Ви питам? 

Благодаря.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Като вносител ще отговорите ли, господин Димитров? 

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Да. Призовавам Ви вместо да задавате въпроси да четете какво е 
написано. Там е безкрайно ясно в подкрепа на действията на 
зърнопроизводителите, които защитават своята позиция, от която с 
най – безпринципни действия  се отметна едно правителство, което 

би трябвало да държи на подписа си от скрепени споразумения. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

По същият въпрос ли, господин Стоилов? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

По Декларацията естествено. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Един момент. Искате да дадете становище по получения 
отговор. 

 

Г-н Михаил Парашкевов – ПП „ГЕРБ” 

Искам реплика. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Заповядайте. 
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Г-н Михаил Парашкевов – ПП „ГЕРБ” 

Да разбирам ли, че не подкрепяме земеделските 
производители? 

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Спомням си времето, когато преди четири години на един друг 
колега казах, че глупавите въпроси заслужават глупав отговор, но 

чак толкова глупав отговор аз не мога да измисля, така че Вашият 
глупав въпрос го оставих без отговор. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Господин Димитров, отправям забележка, много Ви моля да 
спазваме добрия тон и  без обидни квалификации между 

общинските съветници. 

 /Общински съветник  Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

говори без микрофон/ 

 Добре, дори и за въпроса ще Ви моля да спазваме добрия тон. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Господин Стоилов, имате право по същият въпрос само веднъж 

да вземете думата?  Искате нещо допълнително ли, слушам Ви 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Предложение. Да отложим приемането на Декларацията за 
следващата сесия, и на която господин Цонев да представи справка 
за всички обработваеми земи под аренда каква е годишната рента 
получавана от тия земи. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Господин Стоилов, аз ще Ви предложа нещо, извинявам се 
Анастасов, ще Ви предложа нещо друго. Тъй като, това което не е 
допустимо отново повтарям, че декларациите са израз на дадена 
политическа оценка за актуален момент. Не е възможно да отлагаме, 
защото не се взема решение по същество. Ако искате Вие може да 
направите сега или по нататък Декларация изходяща от Вас лично, 

от Вашата политическа сила, която да обори изложеното в тази 

декларация, но не по реда, по който предлагате. Не е възможно да 
влезе в заседание на комисията, защото пак казвам това е 
Декларация. Това е позиция а не решаване на някакъв въпрос по 

неговото същество. Има ли други становища? Ако не предлагам да 
приключим с дебатите по декларацията внесена от общинският 
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съветник господин Димитров и подлагам на гласуване 
предложението му тя да бъде приета, и като Декларация на 
Общински съвет Разград. 

Моля, гласувайте. 
След дебат по предложената  от общински съветник Иво 

Димитров  Декларация в защита на зърнопроизводителите в 

страната  
 

Общински съвет Разград взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№6 

 

На основание чл. 21 ал. 2 ЗМСМА и чл.8, ал.1 във връзка с 
чл.76 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет Разград, неговите комисии и взаимодействието 

му с общинската администрация Общинският съвет, с 18 гласа 

„ЗА”, „против” – 11, „въздържали се” – няма,  ПРИЕМА 

 

ДЕКЛАРАЦИЯ 
 

На Общинския съвет в Разград 

 

 Общинският съвет в Разград следи ескалацията на 
напрежението в страната и е силно обезпокоен от поведението на 
правителството, което с непредвидимата си политика предизвика 
протеста на зърнопроизводителите. 
 Разград е регион, в който зърнопроизводството е 
структуроопределящ отрасъл. Освен, че създават голяма част от 
брутният продукт на местната икономика, земеделските стопанства 
са и важен генератор на работни места, от които зависят доходите 
на хиляди хора в Лудогорието. 

 Затова Общинският съвет в Разград подкрепя 
зърнопроизводителите в справедливите им претенции към 

правителството, да изпълни скрепените с подписа на финансовия 
министър Симеон Дянков споразумения между браншовите 
организации и изпълнителната власт. 
 Ние считаме, че безпринципните действия на кабинета рушат 
доверието в държавните институции и пречат на бизнеса да планира  
устойчивото си развитие. Предупреждаваме, че в условията на тежка 
икономическа криза нарушаването на договорената вече финансова 
рамка за подпомагане на зърнопроизводството не само ще намали 
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производителността  в сектора, но и ще рефлектира върху размера 
на арендните вноски, които са основен източник на приходи за 
много собственици на земя, в голямата си част пенсионери и хора с 
ниски доходи. 

 Като подкрепяме зърнопроизводителите в справедливите им 

искания, призоваваме правителството да спазва поетите 
ангажименти към фермерите, защото нестабилността в печеливш до 

сега отрасъл като земеделието, ще генерира нови недоволства в и 

без това ескалиращата от напрежение социална обстановка в 

България. 
 

29.11.2011 г.    Общинския съвет в Разград 

Разград 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

С 18 гласа „За” Декларацията се приема, като Декларация на 
Общински съвет Разград. С това приключихме първа точка от 
Дневния ред. Ще Ви помоля да пристъпим към втора точка от 
Дневния ред, която ще бъде по експедитивна в своята същност.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

На основание чл.54, ал.1 от нашия Правилник съм длъжна да Ви 

уведомя  за новопостъпили материали, които са на разположение на 
Общинския съвет, и които ще бъдат разпределени за решаване по 

същество в отделните специализирани комисии, които вече 
конституирахме. Преди това обаче ще Ви съобщя обявените 
ръководители на групи общински съветници. Благодаря на колегите, 
които своевременно и съвсем прецизно представиха съгласно нашия 
Правилник уведомление. Тези групи ще бъдат отбелязани в 

нарочния дневник, който се води от Общинския съвет. За групата на 
„ГЕРБ”, като най – голяма политическа група представител, 

председател или ръководител на тази група е избрана госпожа 
Милена Орешкова. За ръководител на групата общински съветници 

от „ДПС” е избран господин Музаффер Мустан. За ръководител на 
групата общински съветници от „БСП” е избран общинският 
съветник  Стоян Димитров. За ръководител на Синята коалиция, 
групата общински съветници от Синята коалиция  - господин 
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Никола Николов, имат и зам. председател, също и останалите групи, 

но тях не ги съобщавам. 

Второто, ,което искам да съобщя преди да Ви изчета 
предложените материали е за разпределението на местата. Съгласно 

Правилника, председателят трябва да определи, местата, които ще 
заемат общинските съветници през целия мандат  и то не е 
самоцелно -свързано е с отразяването на електронното гласуване. На 
срещата, която се проведе с председателите на групите общински 

съветници бяха направени заявления за желанията на групите, някои 

от колегите представиха и схеми за разпределението. Аз ще помоля 
всички да си представят това разпределение, за да може вече на 
следващото заседание на ОбС всеки да си знае, ще има и надпис на 
името, за да може да се отразява електронното гласуване. 

Ами аз още веднъж ще помоля звеното да спазва стриктно 

правилата за работа. Председателят обявява кой, къде сяда съгласно 

правилника. Много моля, общинска администрация да вземе 
съответните мерки. Да не би да имам основание да си мисля, че ме 
бламирате, господин Цонев! 

Предлагам да чуете, какво е дошло до Общински съвет Разград. 

Първо имаме поздравление от Клъстерния съвет на Текстилен 

Клъстер Коприна, който поздравява всички новоизбрани общински 

съветници и предлага сътрудничество. Това Ви го казвам, като 

поздравление. 
Вторият материал е искане от Асоциация „Прозрачност без 

граници „с представител Георги Милков, който настоява 
председателят на ОбС  да го уведоми дали общинските съветници са 
спазили изискването от чл. 160 ал.1 от Изборния кодекс и са 
декларирали разходите ,направени за провеждане на  предизборната 
кампания. С огромно удовлетворение заявявам тук, че всички 

общински съветници попълниха и предадоха в определения срок в 

председателството на ОбС попълнените декларации, дори една част 
от колегите директно са  изпратили в Сметна палата своите 
декларации, но представиха копие от декларацията с 
придружително писмо, което да удостовери спазването на срока  и 

изпълнението на задължението поради, което аз като председател 

ще изпълня задължението в 14 дневен срок, който изтича на 7 или 8 

декември да представя в Сметната палата пълен списък на 
представените декларации. Така, че обществеността може да е 
спокойна, всичко е установено и  декларирано. Разбира се ще 
отговоря и на искането на вносителя. 

 Следващият материал е писмо от Заместник Министър – 

Председател и Министър на финансите господин Дянков, с изх. №  
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ФО – 59 от 18.11.2011 г., с което се призовават общините и се 
препоръчва на кметовете на общини да предложат на Общинският 
съвет приемане на програма с конкретни мерки за подобряване 
финансовото състояние на общината при спазване на всички 

законови изисквания. Това ще бъде разпределено на общинска 
администрация, с молба ако преценят да предложат подобни мерки 

за разглеждане и решаване евентуално от ОбС. 

Следващият материал са две съдебни преписки едната е по 

Административно дело № 11 по описа на Административен съд 

Разград за 2011 г. касае дело заведено със страни Общински съвет 
Разград, „Автобустранс” ЕООД и ЕТ „Карина - Т - Тони Тонев”, 

касаеща тази преписка решение на предишния ОбС, делото е 
заведено още по време на действие на предишния ОбС . Ходило е 
във Върховен административен съд, тъй като тукашният 
Административен съд е приел, че няма правен интерес, ВАС  не 
приема, не споделя позицията на Административен съд Разград и 

връща делото за ново разглеждане. Ще бъде разпределено за 
произнасяне в комисията по законност. Втората преписка, това е 
преписка в Районен съд Разград по иск на общински съветник от 
предишният ОбС  за уреждане на парични отношения. Тук сме в 

срока на отговор. Гражданското дело е 1860 по описа на Районен 

съд Разград за 2011 г. Тази преписка също ще бъде предоставена на 
новосформираната ПК по законност за произнасяне. Разбира се ще 
Ви уведомим за решението на комисията. 

Четвъртият материал е писмо изходящо от ПГТС ”Христо 

Смирненски”  от нейния директор инж. Ангелова, с което писмо се 
благодари за проявеното разбиране от предишният ОбС  по 

отношение освобождаване от такси битови отпадъци на гимназията 
и се прави съответното искане реципрочно и тази година да се спази 

това решение. 
Има заведено в Общински съвет Разград писмо от гражданин 

Велислав Енчев Михайлов от ул. „Странджа” № 38 в Разград, който 

повдига въпрос за монтаж и демонтаж на парапет. Ще бъде 
разпределен този материал за становище и за уведомяване на ОбС в 

съответната специализирана комисия. 
В ОбС е депозиран материал от „ДКЦ I – Разград” ЕООД, 

представляващ отчет за дейността на това общинско дружество за 
третото тримесечие на настоящата година. 

От Националното сдружение на общините в РБ ни поздравяват 
с избора на новоизбраните кметове, на общини, на населени места и 

на общински съветници и ни предлагат да се ориентираме към 

абониране за Наръчник на новоизбрани кметове и общински 
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съветници за настоящият мандат. Пак от Националното сдружение 
има напомняне, че следва на основание чл. 27, ал.1 от Устава на 
сдружението в двумесечен срок след провеждане на първото си 

заседание, общинският съвет да определи своя делегат в общото 

събрание. Всички тези материали ще бъдат разгледани в 

специалните комисии и ще се върнат в ОбС със съответните 
предложения за решения. 

Друг материал е от Министерски съвет, Национален и 

компенсационен жилищен фонд, с който напомнят, че дейността на 
местните комисии при общините се продължава до деня на 
обнародване в Държавен вестник, Решение на Управителният съвет  
на този Национален компенсационен жилищен фонд за 
утвърждаване на определен от ОбС нов състав на местните комисии, 

т.е. предстои ни да изберем такива, да подновим съставите, като до 

тогава действат до сега действащите такива. 
Областна Дирекция на МВР – Разград, сектор „Пътна полиция” 

отговаря на предишният председател на ОбС по повод образувана 
септември месец преписка, която касае поставен въпрос за 
паркиране на ул. „Васил Левски” отговора е подробен ще бъде 
изпратен за разглеждане в ПК по транспорт. Вероятно ще трябва да 
се даде отговор по преценка на комисията и на гражданите, които са 
подали сигнала. 

От инициативен граждански комитет за номиниране на Кирил 

Домусчиев за званието „Почетен гражданин ” на гр. Разград е 
внесено предложение чрез неговия представител, председател на 
този инициативен комитет, господин Здравко Душков. Това 
предложение е подкрепено от редица известни граждански деятели 

в нашата община. Ще бъде на разположение предоставено на 
комисията, която се занимава с решаване на тези въпроси по реда на 
Правилника, за удостояване с почетни звания. 

С това ви уведомих за всички материали, които са постъпили за 
разглеждане в днешното заседание на ОбС Разград. 

А сега ще ми позволите да пристъпя към най – приятната част 
от днешното заседание. Знаете, сигурно сте наблюдавали от 
предишни заседания. Дългогодишна е традицията и практиката ОбС 

Разград да поздравява с рождения ден своите общински съветници, 

които за съответния период от време за отпразнували своите 
рождени дни. За някои това е повод за радост, за други за жалост не 
чак до там. Но аз не влизам в тази категория, така че смело ви чета 
общинските съветници, които през месец ноември са празнували с 
приятели, с колеги, със семействата си и надявам се с много радост 
своите рождени дни: 
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Михаил Тодоров на 7 ноември е роден, Надежда Радославова на 
23 ноември, Ирфан  Ахмедов на 28 ноември и в днешният ден имаме 
рожденик – госпожа Милена Орешкова. От сърце, от името на 
всички общински съветници пожелавам на колегите първо да 
изживеят радостта от това, че живота продължава ,че животът е 
хубав. Да се научим да живеем по – щастливо. Пожелавам им много 

радост, много здраве, много хъс в работата, с която са се заели. 

Пожелавам на всички да можем четири години от сърце да си 

честитим отново този хубав празник. И ще ми позволите от името на 
ръководството на ОбС, от ваше име да поднеса освен 

поздравленията и материализирания израз на нашето внимание и 

уважение към колегите общински съветници с пожелание да ползват 
от сърце това, което е като скромен подарък от ОбС.  

 

/ Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС поздрави 

рождениците празнували през месец ноември и закри заседанието 

на Общински съвет Разград в 17,00 часа./ 

 

 

 

     ПРЕДСЕДАТЕЛ:  /П/ не се чете 
        / Милена Цанева / 
 

     СЕКРЕТАР: /П/ не се чете 
        / Наско Анастасов / 

 

 


